
روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی                             

شنبه  28   مرداد  1402
 2 صفر  1445 

19   آگوست    2023
 شماره  3883     

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

 بالِ »پرواز نرخ ایرلاین ها« در ایام سفر اربعین چیده شد؛ همه ایرلاین ها موظف هستند
 با یک قیمت بلیت خود را به فروش رسانند

این مسیرِ »عاشقی« است، نه »کاسبی«
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اعزام ۶0 دستگاه اتوبوس از اصفهان به مرز مهران 
برای جابه جایی زائران اربعین حسینی

بدون خبرنگاران، بدون سوال و جواب، بدون بحث درباره ریسباف!
عشق حسین )ع( کار 

را به عبادت تبدیل 
می کند

کارت نزدن مسافران 
2 میلیارد تومان به 

اتوبوسرانی اصفهان 
خسارت زد

78 7

شــهادت امام موسی کاظم )ع ( را تســلیت می گوییم

مدیرعامل پالایشگاه اصفهان خبرداد:
 افزایش 2 میلیون لیتری تولید بنزین 

در پالایشگاه اصفهان
8

تامین اعتبار 94 درصدی پروژه های عمرانی 
اصفهان در 4 ماه نخست امسال

روایتی از سفر یک روزه »ضرغامی« به اصفهان؛

5

پاسخ معاون توسعه مدیریت و منابع بیمه 
سلامت استان به اظهارات هفته گذشته 

رییس دانشگاه علوم پزشکی:
   بیمه سلامت 

بدهی معوقه ای به دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان ندارد

مهاجرت اتباع به استان 
 اصفهان افزایش 

یافته است 

3
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واکاوی هفتاد و سومین شهرآورد اصفهان؛ 

 جذاب، زیبا و تماشایی

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

آگهی مزایده 

علی رجبی – شهردار بادرودم الف: 1550626

نوبت اول

شهرداری بادرود در نظر دارد بر اساس مصوب شورای اسلامی شهر، طی تشریفات مزایده عمومی و حسب ضوابط و مقررات آیین نامه مالی شهرداریها، 

مجتمع گردشگری )هتل نیمه سازه( واقع در بلوار حرم- بلوار امام خامنه ای )مداظله العالی( به شماره پلاک ثبتی 856 فرعی از 211 اصلی که مساحت عرصه 

4763/25 متر مربع، که حد شمالی آن بطول 73 متر به خیابان احداثی 24 متری و حد غربی آن به طول 65/25 متر به بلوار امام خامنه ای و مساحت اعیانی با 

برداشت امور شهرسازی در طبقه همکف 900 متر مربع و مساحت طبقه اول 570 متر مربع و زیر بنای طبقه دوم 590 متر مربع می باشد را به مبلغ 160/000/000/000 

ریال را به فروش برساند. لذا از کلیه متقاضیان،  اشخاص حقیقی و حقوقی در خواست میگردد از تاریخ 1402/05/18 جهت بازدید از محل مورد نظر و دریافت 

اسناد شرکت در مزایده به شهرداری مراجعه نمایند.

1- پیشنهاد دهندگان می بایست 5 درصد مبلغ تضمین در مزایده مبلغ 8/000/000/000 ریال را بصورت ضمانت نامه بانکی یا اسناد خزانه و یا فیش نقدی واریزی 

به حساب سپرده شهرداری به شماره 106682190001 بانک ملی ضمیمه پیشنهاد خویش نمایند.

2- متقاضیان از تاریخ نشــر اولین آگهی )1402/05/26( تا پایان وقت اداری مورخ 1402/6/2  فرصت دارند با مراجعه به سایت سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت مراجعه نموده و نسبت به تهیه اسناد اقدام نمایند و همچنین متقاضیان تا تاریخ 1402/06/13 فرصت دارند پیشنهاد خود را از طریق توکن ارسال نمایند.

3- برگزاری مناقصه صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل مناقصه شامل خرید و دریافت اسناد مناقصه، پرداخت تضمین 

شرکت در مناقصه، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مناقصه گران محترم از طریق توکن امکان پذیر می باشد.

4- پیشنهادهای رسیده در مورخ 1402/06/14 در کمیسیون مربوطه که در محل شهرداری تشکیل می شود باز و قرائت خواهد شد. 

5- به پیشنهادات بعد از موعد مقرر، مبهم، مخدوش ، مشروط و فاقد سپرده و زیر مبلغ پایه کارشناسی ترتیب اثر داده نخواهد شد.

6- حضور کلیه پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایی پاکات آزاد است.

7- پیشنهاد دهندگان نباید از کارمندان شهرداری و اعضای محترم شورای اسلامی شــهر و وابستگان درجه یک  نسبی و سببی آنها بوده و نباید مشمول قانون 

منع مداخله کارمندان دولت در معاملات دولتی باشند.

 مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان از ممنوع بودن فروش و پیش فروش قبر خبر 
داد و گفت: اقدامی تحت عنوان فروش قبر وجود ندارد و تنها براساس اولویت، حق دفن در زمین 
امامزادگان برای متقاضیان در نظر گرفته می شود. این اداره هیچ مسئولیتی در قبال دفن افراد ندارد 
و براســاس ضوابط و قوانین، این وظیفه برعهده شــهرداری ها قرار گرفته است. حجت الاسلام 
محمدحسین بلک با تاکید بر اندک بودن دفن ها و به فروش نرفتن قبور و با بیان اینکه نمی توان 
گفت افراد خاصی در امامزادگان دفن می شوند، اضافه کرد: ممکن است زمین هایی که افراد در آنها 

دفن می شوند، متعلق به مردم محلی باشد و آنها در قبال دفن وجوهی را دریافت کنند. 

آگهی مزایده نوبت اول

حمید شهبازی- شهردار سده لنجان م الف: 1545796

چاپ دوم

شهرداری سده لنجان به استناد مصوبه شماره 400/ش/1402 مورخ 1402/03/29 شورای محترم اسلامی شهر در نظر دارد نسبت به فروش 2 دستگاه 

 ماشــین پژو پارس و پژو روآ را از طریق آگهی مزایده در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( اقدام نماید. لذا علاقمندان به شرکت در مزایده 
می توانند از تاریخ 1402/05/26 به سایت سامانه ستاد به آدرس setadiran.ir مراجعه و نسبت به دریافت اسناد اقدام نمایند. 

مدیرکل اوقاف و امور خیریه اصفهان: تنها براساس اولویت،   
حق دفن در زمین امامزادگان برای متقاضیان در نظر گرفته می شود

 فروش و پیش فروش قبر ممنوع

سنا
 ای

س:
عک

مدیرکل تبلیغات اسلامی 
استان اصفهان:

مسابقات قرآنی 
موجب افزایش سطح 
فرهنگی و اجتماعی 

جامعه می شود

 حکایت قراردادهای حرفه ای و امکانات 
آماتوری فوتبال؛ 

آفتابه لگن هفت دست، 
شام ونهار هیچی!
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 توسعه صادرات گیاهان دارویی اصفهان 
مستلزم فرآوری مناسب است

خط کشی محوری کندروی بزرگراه شهید 
خرازی انجام می شود

هرکه دارد هوس کرب و بلا، بسم ا...
آغاز سفرهای اربعین حسینی در پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان؛

اعتماد آفرینی رسانه ها 
 در هفته دولت

  با انعکاس 
درست اخبار

دو دستگاه تانکر 
 آبرسانی آماده 

خدمت به زائران 
اربعین

نقش پر رنگ 
رسانه ها در فرآیند 
برگزاری انتخابات 

اخبار

 مدرس ابن سینا ظرفیت خوبی برای فعالیت 
در حوزه گردشگری سلامت دارد

3 77
4
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

پنجشنبه  26  مرداد   1402
30  محرم  1445

17  آگوست 2023
 شماره 3882    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

شهرداری فلاورجان در نظر دارد بر اساس مصوبه شماره 6/647 مورخ 1402/05/04 شورای اســلامی شهر فلاورجان مرکز خرید و فروش محصولات 

کشاورزی و امتیاز جایگاه باسکول 60 تنی واقع در فلاورجان، خیابان ملاصدرا را طبق شرایط و مشخصات ذیل بر اساس قیمت کارشناسی به متقاضیان واجد 

شرایط به صورت اجاره بهاء برای مدت دو سال شمسی واگذار نماید.

- قیمت پایه اجاره بر اساس قیمت کارشناسی ماهیانه مبلغ 163/400/000 ریال می باشد. شرکت کنندگان می بایست هر دو مورد الف و ب را با هم اجاره نمایند:

الف- قیمت پایه اجاره ماهیانه تعداد 20 باب غرفه مبلغ 133/400/000 ریال می باشد.

ب- قیمت پایه اجاره ماهیانه امتیاز جایگاه باسکول 60 تنی مبلغ 30/000/000 ریال می باشد.

شرکت کنندگان باید آخرین قیمت پیشنهادی خود را حداکثر تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 1402/06/18 در سامانه ستاد بارگذاری نمایند.

کمیسیون در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است.

- جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت اینترنتی www.falavarjan.ir مراجعه فرمائید.

آگهی مزایده

محمد علی عزیزی- شهردار فلاورجان م الف: 1550605

نوبت اول

فراخوان مناقصه عمومی یک  مرحله ای با ارزیابی کیفی

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

نوبت  اول

شرکت آب  و فاضلاب استان اصفهان در نظر  دارد مناقصه عمومی یک  مرحله ای با ارزیابی کیفی ، به شرح 

جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

شماره سامانه تدارکات مبلغ ضمانتنامه ) ریال (شماره مرجعموضوعردیف
الکترونیکی دولت

1
خرید لولــه پلی اتیلن دو جــداره فاضلابی 
کاروگیت كوپلر سرخود در قطر 250   میلیمتر  

جهت مناطق شهرضا  وفولادشهر
402 - 2 -236850.000.0002002001434000121

2
خرید لوله پلی اتیلن تک جداره آب شرب 
در قطرهــای 160-125-110-90-75-

200-   میلیمتر  
402-  2 -2372.100.000.0002002001434000122

 کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشــنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکتها از طریق درگاه 

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس:www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران 

در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در 

مناقصه محقق سازند.

 تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ 25/ 5 /1402  می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

1402/5/28شنبه    13:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

1402/6/7سه شنبه13:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

1402/6/8چهارشنبه 8:00زمان بازگشائی پاکتها

3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکتهای الف:

1-3- آدرس: اصفهان، خیابان شــیخ کلینی، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان، تلفن:8-36680030-031،  اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:

1-4- مرکز تماس:1456
2-4- دفتر ثبت نام:88969737 و 85193768

5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام / پروفایل 

/ تامین کننده / مناقصه گر موجود است.

نوبت دوم 

نوبت دوم 



خرابی مکرر آسانسور، مشکل پر سروصدای بیمارستان امیرالمومنین شهرضا؛

بیمارستان فوق تخصصی با آسانسور همیشه خراب!
روزها خرابی آسانسورهای بیمارستان امیرالمومنین )ع(   ایــن 

شهرضا به مشکلی پر ســروصدا برای این مرکز درمانی 
تبدیل شده است.افتتاح ســاختمان جدید بیمارستان فوق تخصصی 
امیرالمومنین شهرضا در سال ۱۳۹۸ و افزایش ظرفیت های آن موجب 
شــد تا این بیمارســتان به قطب مراکز درمانی جنوب استان اصفهان 
تبدیل شود، ساختمان جدید بیمارســتان ظرفیت بیمارستان را از ۱۴۰ 
تخت به بیش از ۲۵۰ تخت افزایــش داده و نقش بی بدیلی در خدمت 

رسانی بهتر به بیماران در جنبه های مختلف درمانی ایفا کرده است.
یکی از معضلات این ساختمان جدید الاحداث برای بیماران و پرسنل، 
خرابی پی در پی آسانسورهای آن است که بر اساس گزارش های مردمی 
کارکرد آسانسورهای این بیمارستان متاسفانه نقطه ضعف بزرگی برای 
مجموعه محسوب می شــود به طوری که وجود کادر مجرب و خدمت 
رسانی خوب پرسنل این بیمارستان را در ذهن مراجعه کنندگان تحت 

شعاع قرار داده است.
یکی از همراهان بیمار در گفت و گو با خبرنگار مهر اظهار داشت: خرابی 
مکرر آسانسورهای بیمارستان امنیت روانی پرسنل، بیماران و همراهان 
بیماران را بر هم زده به گونه ای که بســیاری از افراد بــه دلیل ترس از 
وضعیت آسانســورها برای رفت و آمد از پله ها استفاده می کنند و این 

موضوع موجب ایجاد مشکلات زیادی می شود.
یکی دیگر از همراهان بیمار در بیمارستان با اشاره به فاصله ۲ طبقه ای 
میان بخش بســتری جراحی عمومی با داروخانه، صندوق، نمازخانه 
اســت، گفت: معمولا همراهان بیمار به دلایل متعدد به خصوص برای 
تهیه دارو و یا اقامه نماز مجبور به جابه جایی مکرر از طبقه دوم به همکف 
هســتند که بســیاری به دلیل ترس از صداهای عجیب داخل کابین و 
همچنین شــنیدن صحبت های دیگران از خرابی مکرر آسانسورهای 
این بیمارستان ترجیح می دهند به جای استفاده از آسانسور از پله های 
بین طبقات رفت و آمد کنند که این اتفاق به دلیــل تکرار مداوم باعث 
کلافگی افراد می شود و آرامش آنها را در موقعیتی که بیش از هر زمان 
دیگری به آرامش نیاز دارند بر هم می زند، ذهنیت نسبت به آسانسورها 
به گونه ای است که بسیاری از افراد کهنســال تر و یا افرادی که مبتلا به 
زانو درد و کمردرد هستند نیز گذر از پله ها را به اســتفاده از آسانسورها 

ترجیح می دهند.
بر اساس مشاهدات خبرنگار مهر در مرداد ماه در بیشتر اوقات از شبانه 
روز یکی از ۲ آسانسور بیمارستان برای استفاده غیر فعال بوده و خرابی 
این آسانسورها به امری عادی برای پرسنل بیمارستان که بیش از همه 

نیازمند استفاده از آن هستند، تبدیل شده است.

دیباجی، رییس بیمارستان فوق تخصصی امیرالمومنین ضمن اشاره به 
اینکه آسانسورهای این بیمارستان در سال ۱۳۹۶ با حداقل استانداردها 
ساخته شده اســت، به خبرنگار مهر گفت: در اواخر سال ۱۴۰۱ با توجه 
به خرابی های مکرر آسانســورها با هزینه ای بالغ بر ۷۰۰ میلیون تومان 
کابین آسانســورها تعویض و تعمیرات اساسی برای رفع مشکلات آن 

صورت گرفت.
وی افزود: متاسفانه با وجود نیاز بیمارستان به آسانسور نفربر در کنار 
آسانســور تخت بر )ویژه حمل بیماران( در نقشــه بیمارستان طرحی 
برای آسانسور نفربر دیده نشده اســت گویی پیش بینی شده تمامی 
جابه جایی ها بین طبقات با آسانسور تخت بر صورت گیرد، همین ایراد 
مهندسی در نقشه اولیه بیمارســتان موجب خرابی مکرر آسانسورها و 

ایجاد هزینه های زیاد برای بیمارستان شده است.
دیباجی گفت: سال های گذشته یکی از همشــهریان دلسوز به عنوان 
متخصص تعمیرات آسانسور در هر زمانی که مشکلی برای آسانسورها 
پیش می آمد در کمترین زمان به کمک بیمارستان می آمدند و تعمیرات 
آسانسور را انجام می دادند و تعمیرات آسانسور از سال گذشته بر اساس 
مناقصه به پیمانکار سپرده شده است و در عین حال یکی از نیروهای 
خدمات نیز با تخصص تعمیر آسانسور کمک حال مجموعه برای رفع 

مشکلات آسانسورها هستند.
همچنین یکی از متخصصان تعمیرات آسانسور در گفت وگو با خبرنگار 
مهر گفت: دلیل خرابی مکرر آسانسورهای بیمارستان استهلاک بالای 
آن است زیرا از آسانســوری که ظرفیت جا به جایی وزنی در حدود دو 
تــن را دارد به صورت مداوم بــرای جا به جایی یک الــی ۲ نفر )وزنی 
در حدود ۱۰۰ کیلوگرم( استفاده می شــود، همین استفاده نادرست از 
آسانسور در طول زمان موجب خرابی و فرسایش آن می شود و تنها راه 
جلوگیری از آن صرفا اســتفاده از کابین کوچک تر و آسانسور نفربر در 

بیمارستان است.
با توجه به مشــاهدات خبرنگار مهر، صحبت های رییس بیمارستان و 
گزارشات مردمی آنچه در مورد آسانسورهای بیمارستان مشخص است 
آن است که وضعیت این آسانسورها در شأن مردم شهرضا و در شأن یک 

بیمارستان فوق تخصصی نیست.
باید دید چه تدبیر کارآمدی برای حل این مشکل غیر پزشکی اندیشیده 
خواهد شد و آیا خاطره گفتن از محبوس شــدن در آسانسورهای این 
بیمارستان سرانجام به پایان می رســد یا باید این معضل را همیشه به 
عنوان یک شــاخصه منفی و ناکارآمد برای بیمارستان فوق تخصصی 

امیرالمومنین در نظر گرفت.

استاناخبار
شنبه 28 مرداد 1402 / 2 صفر 1445 / 19 آگوست 2023 / شماره 3883

وزیر میراث فرهنگی:

نایین کلکسیونی از میراث  فرهنگی کشور است
وزیر میراث فرهنگی با بیان اینکه نایین کلکســیونی از میراث ایران است، گفت: رفع مشکلات محله 

تاریخی محمدیه در دستور است و در این راستا بازار فروش عبا را در حوزه صادرات رونق خواهیم داد.
به گزارش خبرنگار مهر، ســید عزت ا... ضرغامی در صد و شصت و یکمین ســفر شهرستانی خود در 
حاشیه بازدید از اماکن تاریخی شهرســتان نایین اظهار کرد: بافت های تاریخی ارزشمندی در گوشه 
گوشه های شهرستان نایین قرار دارد و در واقع نایین کلکسیون میراث ایران ماست.وی ادامه داد: این 
شهرستان یکی از مقاصد گردشگری است و در شرق استان اصفهان دارای اولویت است که برنامه داریم 
بیشتر به این شهرستان پرداخته شــود.وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با بیان اینکه 
در بافت تاریخی نایین خانه های بوم گردی خوبی شکل گرفته که موقعیت درآمدی مناسبی را به وجود 
آورده است، گفت: محله محمدیه شهر نایین در کشــور محله ای بی نظیر و دارای کارگاه های عبابافی 
با کیفیت بسیار عالی است و در راستای رفع مشــکلات این محله تلاش می کنیم و بازار فروش عبا را 
در حوزه صادرات رونق می دهیم.وی ضمن ابراز امیدواری برای جبران گذشــته متناسب با توانایی ها، 
مصوبات و اعتبارات و رفــع موانع، بیان کرد: نایین صنایع دســتی متفاوت و ارزشــمندی دارد و بازار 
تاریخی، کاروانسرای روســتای بلاباد، قلعه تاریخی نایین مربوط به اقوام پارت به نام نارین قلعه، آب 
انبارهای تاریخی یک هویت متفاوت به نائین داده و این شهر را به قطب گردشگری تبدیل کرده است و 
باید سرمایه گذاری انجام شود.ضرغامی با اشاره به اینکه شرق استان اصفهان با محوریت نایین باید 
ماموریت های ویژه داشته باشد، گفت: در سال گذشــته پس از اصفهان و کاشان، بیشترین گردشگر 
را شهرســتان نائین با حدود ۴۰ هزار نفر بازدید کننده داشته اســت.وی ادامه داد: با بخش خصوصی 
قراردادهایی بسته شده و پیشنهاد داریم قراردادها طولانی مدت بســته شود و در حال حاضر ۱۰ هزار 
میلیارد تومان پرونده آماده در بانک ها از سوی میراث فرهنگی وجود دارد که پس از تخصیص سهمیه 
استان ها در اختیار متقاضیان قرار می گیرد.به گزارش مهر، سید عزت ا... ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی روز پنجشنبه در سفر خود به شهرستان نایین از کاروانسرای تاریخی بلاباد، 
بافت قدیم شهر نائین، اماکن تاریخی محله محمدیه، حسینیه روستای مزرعه امام قلعه رستم و اماکن 

تاریخی شهر بافران و برخی اقامتگاه های بومگردی و حسینیه های شهر بازدید کرد.
 

مبارکه؛ مقصد بیست و سومین سفر شهرستانی استاندار
استاندار اصفهان در بدو ورود به مبارکه در گلزار شهدای این شهر حضور یافت و به مقام شامخ شهیدان 
ادای احترام کرد.اســتاندار در شرکت پلی اکریل ایران هم حاضر شــد و وضعیت این واحد تولیدی را 
بررسی کرد.بازدید از طرح های عمرانی، منطقه کارگاهی زیباشهر، تونل سیمان سپاهان، منطقه کارگاهی 
و مسکن مهر دیزیچه و نهضت ملی مسکن شهر مجلســی بخش هایی از برنامه استاندار اصفهان در 
شهرستان مبارکه بود.ملاقات چهره به چهره با مردم، دیدار با نخبگان و شرکت در جلسه شورای اداری 

از دیگر برنامه های این سفر بوده است.
 

طرح جهادی در روستا ها و مناطق محروم فریدونشهر
طرح اردوی جهادی با هدف تقویت محرومیت زدایی در روستا ها ومناطق محروم شهرستان فریدونشهر 
برگزار شد.فرمانده سپاه و بسیج شهرستان فریدونشهر گفت: این اردوی جهادی در عرصه های مختلف 
فرهنگی، آموزشــی، عمرانی، خدماتی، محرومیت زدایی، اقتصادمقاومتی و پزشــکی در روستا های 
شهرستان فریدونشهر اجرا شد.سرهنگ محسن پاشــایی افزود: از ابتدای امسال تاکنون ۱۵ اردوی 
جهادی با حضور گروه های جهادی خواهر و برادر از سطح استان در روستا ها و مناطق محروم شهرستان 
فریدونشهر اجرا شــده است.مسئول بسیج سازندگی شهرستان فریدونشــهر گفت: خدمات رسانی 
گروه های جهادی در تمامی عرصه ها کاملا رایگان است و حتی در برخی مناطق بسته های مواد غذایی 

نیز بین اهالی روستا ها توزیع شد.

برداشت بیش از ۲ تن کینوا در میمه 
سطح زیر کشت کینوا به عنوان مادر همه دانه های خوراکی و خاویار گیاهی که جایگزین مناسب 
برای نان و برنج شــده در استان ۱۵ هکتار اســت.اصغر رســتمی، معاون تولیدات گیاهی جهاد 
کشاورزی استان گفت: سطح زیر کشت کینوا به عنوان یک کشت جدید در استان ۱۵ هکتار است 
که بزرگ ترین مزرعه آن به مساحت ۱۳ هکتار در شهر میمه کشت شده و در هرهکتار بیش از ۲ تن 
دانه کینوا برداشت می شود.رییس هیئت موسس موسسه آموزش عالی نور و دانش میمه گفت: 
از سال ۱۳۹۶ کار تحقیقاتی بر روی کشت و ساخت دســتگاه فرآوری کینوا آغاز شد و برای اولین 
بار در کشور با همکاری دانشجویان و استادان دانشگاه پیام نور دستگاه مکانیزه این گیاه در سال 
۱۳۹۹ ثبت اختراع و به بهره برداری رســید که می تواند در هر روز ۲ تن کینوا را فرآوری یا بوجاری 
کند.محمدرضا زمانی افزود: کینوا به عنوان مادر همه دانه های خوراکی به خاویار گیاهی معروف 
و جایگزین مناسبی به جای نان و برنج و با داشــتن مقادیر زیادی آهن، اسید فولیک، کلسیم و 
اسید های آمینه برای کنترل و پیشگیری بسیاری از بیماری ها به ویژه دیابت نوع ۲ مناسب است.

 

برگزاری همایش آزادگان در بویین میاندشت
در سالروز ورود آزادگان به میهن اسلامی از آزادگان بویین میاندشت تجلیل شد.فرماندار بویین 
میاندشت در مراسم گرامیداشت سالروز ورود آزادگان به میهن اسلامی گفت: اسرا دوران بسیار 
سخت اسارت را برای سربلندی ایران اســلامی تحمل کردند، که لازم است برای نسل جوان به 
شکل های مختلف بیان شود.رضاعلی معصومی افزود: برای این منظور کتاب وصال عشق که به 
زندگی آزادگان شهرستان بویین میاندشت و دروان اسارت آن ها می پردازد درحال نگارش است.

در این مراسم اصغر حبیبی، آزاده و راوی دفاع مقدس گفت: اسرا در دوران اسارت زیر شکنجه 
بعثی ها شرایط سختی را متحمل شــدند که فقط خودشان آن ها را می دانند، اما هیچ گاه حاضر 
نشدند ذره ای در برابر خواسته های دشمنان کوتاه بیایند.شهرســتان بویین میاندشت ۲۱ آزاده 

دارد که دراین مراسم از آن ها تجلیل شد.
 

برگزاری کارگاه آموزشی کارآفرینی در ورزنه
جلسه کارگاه آموزشی کار آفرینی رویدادکارکشف با موضوع اشتغال، امید وآینده در حوزه اشتغال 
پذیری اجتماعی بانوان شهرستان ورزنه برگزار شد.فرماندار شهرستان ورزنه در این کارگاه گفت: 
توانمندسازی زنان سرپرست خانوار، آگاه کردن و پشتیبانی برای استفاده از فرصت های موجود 
برای زنان تحت پوشش و دارای خرده کسب و کار ها و بهبود و مشاوره کسب و کار لازم و ضروری 
است.ســعید رحیمی افزود: یکی از مهم ترین برنامه های دولت، حمایت از زنان کارآفرین در 

عرصه اقتصادی است و تمام تلاش خود را برای رفع مشکلات و حمایت از آنان به کار می گیرد.
 

نماینده مردم فلاورجان خبر داد:

اعتبار ۱۰۰ میلیارد ریالی برای اصلاح پل گردنه آبنیل
۱۰۰ میلیارد ریال اعتبار بــرای اصلاح پل گردنه آبنیل فلاورجان اختصــاص یافت.نماینده مردم 
فلاورجان در مجلس شورای اسلامی در حاشیه بازدید از طرح تعریض و روکش آسفالت جاده 
گردنه آبنیل با بیان اینکــه برای اصلاح جاده، پل و تعریض این محــور ۲۵۰ میلیارد ریال اعتبار 
تخصیص داده شده، گفت: این اعتبار تاکنون ابلاغ نشده و در جلسه ای که با وزیر راه شهرسازی 
برگزار شد مقرر شــد میزان ۱۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای پل این محور ابلاغ شود.حجت الاسلام 
موسوی لارگانی با اشاره به تعریض و روکش آسفالت گردنه آبنیل افزود: برای اجرای این طرح 
بیش از ۴۰ میلیارد ریال هزینه شده که با رفع نقاط حادثه خیز در این جاده سالانه از تعداد زیادی 

تصادفات به ویژه تصادفات منجر به فوت جلوگیری خواهد شد.

خبر روز

 نماینده مردم خمینی شهر 
مطرح کرد:

ایجاد انگیزه در جامعه با 
برگزاری مسابقات قرآن

نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای 
اسلامی گفت: مسابقات قرآن اوقاف استان 
اصفهــان بهانه ای اســت که موجــب اقبال 
بیشتر به ســوی قرآن و ایجاد انگیزه در افراد 
می شود.به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام 
محمدتقی نقدعلی عصر پنجشــنبه در بازدید 
از محــل برگــزاری چهل وششــمین دوره 
مســابقات قرآن اوقاف استان اصفهان اظهار 
داشت: برگزاری مســابقات در خمینی شهر 
برای ســومین بار نوعی امتیاز و افتخار برای 
این شهرســتان محسوب می شــود؛ در این 
شهرستان محافل و موسسات قرآنی بسیاری 
وجود دارد که در تمام رشــته ها استعدادهای 
بی نظیر قرآنــی را پــرورش می دهند.وی با 
اشاره به تاثیر این مسابقات در سطح جامعه 
عنوان کرد: مســابقات قرآن اوقاف اســتان 
اصفهان بهانه ای است که موجب اقبال بیشتر 
به سوی قرآن و ایجاد انگیزه در افراد می شود.

نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: امروزه دشمن در ارتباط 
با حجاب و عفاف، دیــن داری و حلال و حرام 
شبهاتی ایجاد می کند؛ این در حالی است که 
مفاهیم قرآنی عدالت، قســط، ظلم ستیزی 
و سایر صفات نیکویی که امروزه دنیا نیازمند 
آن اســت را در بر دارد.وی افزود: دشــمنان 
سعی دارند که با امپراتوری رسانه و تبلیغات 
ســو خود، آموزه های دینــی و قرآنی را صرفا 
ظاهری و شــخصی جلوه دهند و این سبب 
شده که برخی از نسل جوان تصور کنند قرآن 
تنها دربردارنده شعائر ظاهری است درحالی 
که عمیق ترین مفاهیم هــم در کلام وحی و 
هم در روایات معصومان وجود دارد.نقدعلی با 
بیان اینکه آموزه های قرآنی همه ابعاد زندگی و 
بهترین مفاهیم برای تمام انسان ها را دربر دارد، 
گفت: کسانی که با قرآن مأنوس هستند از این 
موضوع آگاه هستند و اگر بتوانند این مسئله 
را از طریق مسابقات و محافل قرآنی به مردم 

برسانیم درواقع به وظیفه خود عمل کرده اند.

با مسئولان

عکس: فارس

عکس    خبر   

بازدید »ضرغامی« از 
جاذبه های تاریخی و 
گردشگری شهرستان 

مبارکه
وزیــر میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی با حضــور معاون 
امور عمرانی اســتانداری اصفهان از 
جاذبه هــای تاریخی و گردشــگری 

شهرستان مبارکه بازدید کرد.

تصویب ۹۴ مصوبه برای توسعه و آبادانی شهرستان مبارکه
استاندار اصفهان گفت: ۹۴ مصوبه برای توسعه و آبادانی شهرستان مبارکه در بیست و سومین سفر شهرستانی، مصوب شد.سیدرضا مرتضوی در پایان نشست شورای 
اداری مشترک استان و شهرستان در فرمانداری مبارکه، گفت: ۹۴ مصوبه لازم الاجرا برای توسعه و آبادانی شهرستان مبارکه در بیست و سومین سفر شهرستانی به این 
شهرستان به تصویب رسید.مرتضوی افزود:در شورای اداری مشترک استان و شهرستان به ۳۴ مصوبه خصوصی در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید ویژه مبارکه و پنج 
مصوبه به صورت عمومی برای برخی زیرساخت های اقتصادی این شهرستان دست یافتیم.وی گفت: ۳۴ مصوبه دیگر نیز در حوزه زیرساختی، عمرانی و زیربنایی در 
حوزه های آب و فاضلاب، راه و شبکه های برق و دیگر ابنیه مورد نیاز شهرستان مبارکه به تایید و تصویب رسید تا با اجرای این مصوبات شاهد کاهش مشکلات و توسعه 
شهرستان مبارکه باشیم.مرتضوی افزود: ملاقات مردمی با حضور مدیران کل و رؤسای دستگاه های اداری و معاونان استانداری در محل فرمانداری شهرستان مبارکه 
برگزار شد که ۸۳ نفر از مردم اقصی نقاط شهرستان مبارکه در این ملاقات مردمی حضور یافتند و برخی مسائل مردم در همین جلسه برطرف شد.استاندار اصفهان  با بیان 
اینکه جلسه ای نیز با حضور نخبگان شهرستان مبارکه برگزار شد، خاطرنشان کرد:مطالب خوبی در این نشست مطرح شد که مسیر را برای تصمیمات دقیق تر و مناسب تر 

در آینده استان اصفهان و شهرستان مبارکه هموار می کند.

کاشان به عنوان شهر جهانی نساجی سنتی انتخاب 
و لوح اعلامی از سوی شورای جهانی صنایع دستی 

ابلاغ شد.
در لوح اعلامی از سوی شورای جهانی صنایع دستی 
درباره انتخاب کاشان به عنوان شهر جهانی نساجی 
ســنتی آمده اســت: بعد از ارزیابی هیئت اجرایی 
بین المللی و کمیته فرعی شهر جهانی صنایع دستی، 
تصمیم گرفته شد شهر کاشان به عنوان شهر جهانی 

صنایع دستی نساجی سنتی معرفی شود.
رییــس اداره میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری کاشان گفت: قطعه سفالی در کاوش های 
اخیر تپه سیلک پیدا شده که نقش پارچه بر روی آن 

نشان دهنده قدمت نساجی سنتی در منطقه است.
احمد دانایی نیــا، تعداد هنرمندان فعــال در زمینه 

نساجی سنتی در کاشان را نزدیک به ۱۰۰ نفر عنوان 
کرد و گفت: این هنرمندان با ۳۰ دستگاه شعربافی، 
پنج دســتگاه مخمل بافی و یک چادر شب بافی به 
زنده ماندن هنر اصیل نساجی منطقه کمک می کنند.

دبیرســتاد هماهنگی خدمات ســفر شهرســتان، 
مخمل بافــی، شــعربافی، مهــارت بافــت فرش، 
قالی بافی، زیلوبافی، گیوه بافی، رنگ رزی ســنتی و 
مهارت بافت فرش جوشقان را از جمله آثار ثبت شده 
در فهرست میراث ناملموس کشور مرتبط با نساجی 
سنتی دانست و افزود: وجود بیش از ۱۷۰۰ اثر تاریخی 
شناسایی شده، بیش از ۳۴۰ اثر در فهرست میراث 
ملی، حدود ۴۵ اثر ثبت شده در حوزه میراث فرهنگی 
ناملموس و ٣ اثر ثبت شده در فهرست میراث جهانی 
شــامل باغ- موزه فین، مهارت های سنتی در بافت 

فرش کاشان و آیین ســنتی- مذهبی قالی شویان 
مشــهد اردهال، منطقــه کاشــان را در جغرافیای 
تاریخی-فرهنگی کشور و جهان شاخص کرده است.

هنرمندان شهرستان کاشان تا کنون بیش از ۱۸ نشان 
اصالت یونسکو و همچنین ۷۰ نشان ملی مرغوبیت 
صنایع دستی را کسب کردند که از این تعداد ۷۵ نشان 
در رشته نساجی است.هفتاد رشته صنایع دستی هم 

اکنون در شهرستان کاشان فعال است.

معرفی کاشان به عنوان شهر جهانی نساجی سنتی
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مدیرعامل انجمن صنفی ماساژ اصفهان:

نزدیک به ۴۰ مرکز در اصفهان مجوز فعالیت دارند
مدیرعامل انجمن صنفی ماساژ اصفهان گفت: ۳۵۰ مرکز فعال داریم که ۴۰ مرکز مجوز دارند و سایر 
مراکز بدون مجوز هستند؛ صادر نشدن مجوز درگذشته، وضعیت نامشخص ماساژ و سخت گیری  

از جمله دلایلی است که سبب شده این 
مراکز بدون مجوز باشند.

محمدجــواد احمــدی در گفت وگــو با 
خبرنگار ایمنا در خصــوص تعداد مراکز 
ماســاژ و ماســاژورهای فعال اســتان 
اصفهان اظهــار کرد: در حــال حاضر در 
اســتان اصفهان ۷ هزار ماسور داریم که 
نزدیک به ده درصد آن ها کارت عضویت 
دریافت کــرده و زیر مجموعــه انجمن 
هســتند؛ ۱۵۰۰ نفر نیز عضو پیج انجمن 

شده اند؛ ۳۵۰ مرکز فعال داریم که ۴۰ مرکز مجوز دارند و سایر مراکز بدون مجوز هستند؛ صادر نشدن 
مجوز درگذشته، وضعیت نامشخص ماساژ و سخت گیری های بسیار از دلایلی است که سبب شده 

برخی مراکز بدون مجوز باشند اما با این وجود بسیاری از افراد مراکز ماساژ مختلف را ایجاد کردند.
وی افزود: پیش از این نزدیک به ۱۰ آموزشگاه ماســاژ در اصفهان وجود داشت؛ اما از ابتدای سال 
۱۴۰۲ باتوجه به سیاست دولت برای ایجاد اشتغال و افزایش آموزشگاه ها این تعداد به ۱۰۰ آموزشگاه 
رسید و تمامی آن ها کلاس های آموزشی برگزار می کنند و یازده رشته ماساژ همچون سوئدی، ایرانی، 
تایلندی و ... را آموزش می دهند.مدیرعامل انجمن صنفی ماساژ اصفهان پیرامون برگزاری دوره های 
آموزشی بیان کرد: هیئت پزشکی ورزشی نیز یک دوره ماساژ ورزشــی برگزار می کند که مدرک آن 
توسط فدراسیون پزشکی ورزشی صادر می شود و سایر ســبک ها را معمولًا آموزشگاه ها به صورت 
خصوصی یا عمومی با مدراک آموزشگاهی که با مدرک فنی حرفه ای و پزشکی ورزشی متفاوت است، 
برگزار می کنند.وی گفت: برای اولین بار انجمن صنفی کارگری ماساژ را برگزار کرده ایم که بیشترین 
اعضا را می تواند داشته باشد و درحال حاضر ۱۰ درصد عضو این انجمن و ۲۰ درصد نیز عضو پیج آن 
هستند؛ همچنین کمیته های مختلفی همچون آموزش را ایجاد کرده ایم و در این کمیته دکتر قاسمی 
که ماساژ روسی را وارد ایران کرده است به عنوان رییس برگزیده ایم و ایشان نیز برای شش ماه دوم 
سال برنامه هایی دارند که در آینده ای نزدیک به ما تحویل خواهند داد؛ گفتنی است که این کلاس ها 
که برگزار می شود در رشته فنی حرفه ای و هیئت پزشکی نیست.احمدی با اشاره به وضعیت ماساژ 
در اصفهان خاطر نشان کرد: دوره های تخصصی ماساژ از حدود سال ۹۱ در اصفهان برگزار شد و هیئت 
پزشکی ورزشی اولین دوره آن را برگزار کرد؛ از ســال ۹۴ و ۹۵ فنی حرفه ای نیز وارد این عرصه شد و 

مجوز برخی آموزشگاه ها را برای برگزاری دوره صادر کرد.
وی ادامه داد: تا پیش از آن ماساژ بسیار مظلوم بود و در حال حاضر هم اینگونه است اما باتوجه به 
فرهنگ سازی هایی که به روش های مختلف انجام می شود شرایط کمی بهتر شده است؛ پیش از 
این کسی نمی توانست مرکز ماساژ داشته باشد و این حرفه نزد خانواده ها مقبول نبود و حتی از ماساژ 
با عنوان هایی همچون مشت ومال یاد می شد؛ اما در حال حاضر ماساژ را به عنوان یک کار ورزشی، 

لوکس و حرفه ای پردرآمد نگاه می کنند که بحث درمان، آرامش و توریستی در آن مطرح است.
مدیرعامل انجمن صنفی ماساژ اصفهان در تشریح اهمیت رشته ماساژ تصریح کرد: ماساژ می تواند 
بین جوامع بشری یک خط اشتراک ایجاد کند چراکه در حال حاضر هر کشور شیوه ماساژ مختص 
به خود را دارد و ۸۳ سبک ماساژ همچون سبک روسی، ایرانی، هندی، ژاپنی و غیره داریم که سبب 
می شود توریست ها از سبک مختص هر کشور استقبال کنند؛ بنابراین با فراهم کردن زیرساخت ها 
می توان از ماساژ به درآمدزایی و اشــتغال زایی رســید؛ حتی می توانیم به جوانان زبان خارجی را 

بیاموزیم و اگر فرهنگ سازی شود اتفاقات مثبتی رقم خواهد خورد.

خبر

بالِ »پرواز نرخ ایرلاین ها« در ایام سفر اربعین چیده شد؛ همه ایرلاین ها موظف 
هستند با یک قیمت بلیت خود را به فروش رسانند

این مسیرِ »عاشقی« است، نه »کاسبی«

گزارش ها حاکی از آن است با تمهیدات اندیشیده شده در ایام 
اربعین سال جاری دیگر ایرلاین ها مجاز به فروش چارتری 
بلیت هواپیما و فروش بلیت با نرخ های نامتعارف نیستند و زائران اربعین 
حسینی می توانند با مراجعه به سایت ایرلاین ها بلیت خود را مستقیما با 
نرخ مصوب خریداری کنند.هر ســاله در ایام اربعین شــاهد حضور خیل 
عظیمی از زائران حسینی از نقاط مختلف کشــور در این مراسم عبادی و 
سیاسی هستیم. با توجه به فضای حاکم بر این مراسم و برپایی موکب های 
متعدد مردمی در طول مسیر پیاده روی به منظور استقبال از زائران حسینی 
و از سوی دیگر با توجه به عشق و ارادت قلبی زائران و فضای معنوی حاکم 
بر فضای این مراسم، اکثر زائران ترجیح می دهند تا جایی که ممکن است 

با پای پیاده در این راهپیمایی شرکت کنند.
اما در کنار حضور جوانان، اقشار دیگری از جمله افراد سالمند نیز مشتاقانه 
در این مراسم شــرکت می کنند که بعضا اســتفاده از وسایل حمل و نقل 
زمینی برای آنان دشوار است. بنابراین در کنار ضرورت فراهم کردن بستر 
لازم برای تســهیل حمل و نقل زمینی زائران، لازم است بستر سفر هوایی 
زائران نیز فراهم شود.در طول سالیان گذشته با وجود تدابیر اتخاذ شده هر 
ساله در این ایام شــاهد فروش بلیت هواپیما با نرخ های نامتعارف بوده 
که بعضا به صورت چارتری به فروش رفته و منجر به تحمیل هزینه هایی 
سنگین به قشری از زائران اربعین حسینی می شد؛ اما آنطور که به نظر می 
رسد امسال برخلاف سالیان گذشته مسئولان دستگاه های متولی جدی تر 

از قبل پا به میدان گذاشــته و از همین الان خط و نشان خود را برای گران 
فروشی ایرلاین ها کشیده اند.کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
نیز به عنوان کمیسیونی تخصصی در حوزه حمل و نقل به این موضوع ورود 
کرده و بر ضرورت فروش بلیت با نرخ مصوب در ایام اربعین چه در حوزه 
زمینی و چه در حوزه هوایی تاکید کرده است.عبدالجلال ایری، سخنگوی 
کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به 
نشست این کمیسیون با مسئولان متولی این حوزه، تصریح کرد: بر اساس 
گزارش رییس سازمان هواپیمایی قیمت بلیت رفت و برگشت هواپیما از 
مبدأ تهران به نجف و بغداد هشت میلیون تومان و از مبدأ مشهد به نجف 
و بغداد به عنوان طولانی ترین مســیر پروازی ۹ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان 
تعیین شده است و تمامی ایرلاین ها موظف به رعایت این نرخ هستند.به 
گفته سخنگوی کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی، رییس سازمان 
هواپیمایی کشور قول داده است در صورت مشاهده تخلف در فروش بلیت 
هواپیما در ایام اربعین حسینی )ع( بیش از نرخ مصوب، با گران فروشان 
قاطعانه برخورد شود. برای جلوگیری از فعالیت سوداگران و پیدایش بازار 
سیاه، نمایندگانی از سازمان تعزیرات و قوه قضائیه در فرودگاه حضور داشته 

و قاضی ویژه برای این موضوع تعیین شده است.
محمدرضا رضایی کوچی، رییس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
نیز، چندی پیش با اشاره به جلســات این کمیسیون با مسئولان متولی 
برگزاری مراسم اربعین حسینی، تاکید کرد: طبق صحبت های انجام شده 

مقرر شد به گونه ای برنامه ریزی و نظارت شود که در ایام اربعین با افزایش 
تقاضا برای خرید بلیت های هواپیما، قطار و اتوبوس شاهد نوسان قیمتی 
نباشیم. تاکید کمیسیون عمران ایجاد ثبات قیمتی در ناوگان حمل و نقل 
و عبور و مرور روان زائران در گذرگاه های مرزی است. از سوی دیگر در این 
نشست مقرر شد تا نرخ بلیت رفت و برگشت هواپیما به نجف و بغداد از مبدأ 
تهران هشت میلیون تومان و این رقم از فرودگاه مشهد به دلیل طولانی تر 
بودن مسیر پروازی یک میلیون  و ۵۰۰ هزار تومان گران تر است. همچنین 

مقرر شد نرخ بلیت قطار بدون تغییر و همانند ماه قبل باشد.
رحمت ا... فیروزی پور از دیگر اعضای کمیســیون عمران مجلس شورای 
اســلامی نیز در گفت وگو با ایســنا، خاطرنشــان کرد: به گفته مسئولان 
دستگاه های متولی، در ایام اربعین از تمام ظرفیت ناوگان هوایی و زمینی 
برای تسهیل ســفر زائران اربعین حسینی اســتفاده خواهد شد و زائران 
حسینی بلیت خود را از ســایت شــرکت های هواپیمایی با نرخ مصوب 
خریداری کنند.نماینده مردم نطنز در مجلس شورای اسلامی، با اشاره به 
اینکه هم شرکت های هواپیمایی پای کار آمده و هم از ظرفیت حمل و نقل 
زمینی استفاده خواهد شد، گفت: زائران اربعین حسینی می توانند مستقیما 
بلیت هواپیما را از خود ســایت شــرکت های هواپیمایی بــا نرخ مصوب 
خریداری کنند.محمد سرگزی از دیگر اعضای کمیسیون عمران مجلس 
شورای اسلامی نیز به ایسنا گفت: بر اساس هماهنگی های صورت گرفته 
قرار شده است بلیت هواپیما با قیمت مصوب از سوی ایرلاین ها فروخته 
شود. فروش چارتری بلیت نیز برای ایام اربعین ممنوع است. همه ایرلاین 
ها موظف هستند با یک قیمت بلیت خود را به فروش رسانند و قطعا با گران 
فروشی ایرلاین ها نیز برخورد خواهد شد.جعفر یازرلو، سخنگوی سازمان 
هواپیمایی کشوری نیز چندی پیش اعلام کرد: فرآیندی از سوی سازمان 
هواپیمایی کشوری به شرکت ها ابلاغ شده که هر کاربر حداکثر می تواند ۹ 
بلیت اربعین بخرد، بنابراین خرید بلیت گروهی و چارتری کنســل است. 
فروش بلیت های اربعین از طریق سایت های رسمی و آن دسته از دفاتر 
فروش آنلاین که توانسته باشند الزامات تعیین شده توسط این سازمان را 
برآورده کرده باشند، مشخص و تعریف شده است و خارج از این دو روش 
تخلف محســوب می شــود. به جز فروش آنلاین، فروش بلیت از طریق 
شرکت ها هم امکان پذیر اســت.داریوش باقرجوان، مدیرکل حمل ونقل 
مسافر سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای نیز در روز شنبه ۲۱ مرداد ماه از 
آغاز پیش فروش بلیت های اربعین، خبر داد و تاکید کرد که بازه پیش فروش 
بلیت ها از یکم ماه صفر تا آخر صفر یعنی بازه اربعین است. پیش فروش 
بلیت ها آغاز شــده و در لایه اول ظرفیت ها از تهران به سمت مرز مهران را با 
قیمت ۶۸۰ هزار تومان باز کردیم، برای اینکه تقاضا را بسنجیم و بعد از آن 
برای مسیرهای مختلف تقاضا مطرح می شود و پیش فروش آغاز خواهد 
شد.آنطور که مشخص است دستگاه های متولی عزم خود را جزم کرده تا در 
سال جاری زائران اربعین حسینی بتوانند به راحتی و با نرخ مصوب بلیت 
وســایل نقیله مورد نظر خود را تهیه کرده و در مراسم اربعین شرکت کنند. 
کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی نیز به عنوان کمیسیون تخصصی 

قول نظارت موثر بر حوزه حمل و نقل زائران را داده است.

خبر  روز 

مدیرکل دفتر صنایع خودرو: وزارت صمت پاسخگو نیست؛

خودرو و قطعات به زودی گران می شود
عبدا... توکلی لاهیجانی، مدیرکل دفتر صنایع خودروی وزارت صمت طی بازدید از نمایشگاه تخصصی 
قطعات و مجموعه های خودروی تهران به سوال خبرنگار بازار در خصوص تامین ارز صنایع خودروسازی 
از محل صادرات پاسخ نداد.عبدا... توکلی لاهیجانی با حضور هجدهمین نمایشگاه بین المللی تخصصی 
لوازم، قطعات و مجموعه های خودرو تهران از سالن شرکت های ایران خودرو و سایپا و قطعه سازان بزرگ 
بازدید کرد. با وجود اینکه مدیرکل دفتر صنایع خودرو وزارت صمت وظیفه بررسی و پیگیری مشکلات 
زنجیره تامین را دارد، اما لاهیجانی در نمایشگاه که محل معرفی توانمندی ها و مشکلات است، حاضر به 
شنیدن دغدغه قطعه سازان نشد.در زمان بازدید مدیرکل دفتر صنایع خودرو وزارت صمت، خبرنگار »بازار« 
در خصوص انتشار نامه تامین ارز از محل صادرات برای صنایع خودروسازی سوال پرسید، اما این مقام 
مسئول وزارت صمت حاضر به پاسخ نشد. پس از طرح این سوال توسط خبرنگار »بازار«، قطعه سازان 
حاضر در نمایشگاه اقدام به طرح سوالات مشابه کردند، اما توکلی پاسخ را به جلسات درون وزارت صمت 
موکول کرد.زنجیره تامین خودروسازان که متشکل از چند هزار شرکت قطعه ساز بزرگ و کوچک است، 
از ماه جاری و پیش از ابلاغ این نامه با چالش تامین و خرید ارز جهت واردات مواداولیه یا قطعات نیم 
ساخته مواجه هستند. خودروسازان و قطعه سازان از عملکرد مدیرکل دفتر صنایع خودرو وزارت صمت 
رضایت ندارند، معتقد هستند تصمیماتی که در دفتر صنایع خودرویی وزارت صمت گرفته می شود، بدون 
کارشناسی و آگاهی نسبت به وضعیت فعلی تولید است.مدیران چند شرکت قطعه ساز با اشاره به نامه 
ابلاغ شده از سوی وزارت صمت برای تامین ارز از محل صادرات، به »بازار« توضیح دادند: تامین ارز صنایع 
خودروسازی از محل صادرات، منجربه رشــد ۳۵ درصدی قطعات و ۲۵ درصدی خودرو در بازار خواهد 
شد. بنابراین موج جدید گرانی خودرو و لوازم یدکی با اجرایی شدن این تامین ارز از محل صادرات آغاز 
خواهد شد. زیرا صنایع بالادستی مانند پتروشیمی ها و فولادسازان ارز را با قیمت آزاد و گاهی گران تر از آن 
به تولیدکنندگان پایین دستی ارائه می دهند.مدیران ارشد صنایع خودروسازی در هجدهمین نمایشگاه 
بین المللی تخصصی لوازم، قطعات و مجموعه های خودرو تهران به خبرنگار »بازار« گفتند: وزارت صمت 
معتقد است که تامین ارز از محل صادرات در راستای حمایت از تولید داخل است. این درحالی است که 
وزارت صمت با برنامه های که دنبال می کند، موانع متعدد برای تولید ایجاد می کند. اگر تامین ارز از محل 
صاردات انجام می شود، باید قیمت گذاری خودرو نیز همزمان با این موضوع آزاد شود. در غیر این صورت 

بخش خصوصی صنایع خودروسازی با ضرر و زیان هنگفتی مواجه خواهند شد.
 

ساخت خانه ۲۵ متری غیراخلاقی و غیر قانونی است
نماینده لاهیجان و سیاهکل در مجلس گفت: ساخت خانه  ۲۵ متری در کشوری با این وسعت و پهناوری 
خلاف اصول اخلاقی است و همچنین مغایر با قانون جهش تولید مسکن است.به گزارش تجارت نیوز، 
عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها با بیان اینکه ســاخت  خانه  ۲۵ متری به بهانه کمبود زمین، 
موجب افزایش جمعیت پذیری کلانشهرها می شــود، گفت: راه حل کمبود زمین در کلانشهرها احیای 
بافت های فرسوده است.رسول فرخی میکال، با اشاره به انتشار اخباری مبنی بر برنامه ساخت خانه های 
۲۵ متری گفـت: ساخت خانه های کوچک متراژ در کشوری مانند ایران که دارای سرزمینی پهناور و قابل 
سکونت است خلاف اصول اخلاقی است کما اینکه ساخت چنین خانه هایی اگر در کلانشهرها نیز با هدف 
ایجاد تعادل در عرضه تقاضاباشد، باز هم نادرست است.نماینده مردم لاهیجان و سیاهکل در مجلس 
با بیان اینکه ساخت  خانه های ۲۵ متری در کلانشــهر ها به ویژه پایتخت به بهانه کمبود زمین، موجب 
افزایش جمعیت پذیری این شهرها شده که با قوانین کشور مغایر اســت؛ عنوان کرد: در حوزه ساخت 
مسکن باید از نگاه صرف خانه سازی به مقوله شهرسازی هم توجه کنیم و راهبردها و سیاست های خود 
را با شاخص های شهرسازی تطبیق دهیم.عضو هیئت رییسه کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها ادامه 
داد: مجلس در قانون جهش تولید مسکن به موضوع رعایت هویت ایرانی – اسلامی در معماری ساخت 
و سازها تاکید کرده و ضوابطی را برای خانه سازی تعیین کرده است که با ساخت خانه های کوچک متراژ 

مغایر این قانون عمل کردیم.

کافه اقتصاد

الحاق ۹۹۳ هکتار زمین 
 برای نهضت ملی مسکن

 در استان اصفهان
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان 
گفت: در سراسر اســتان ۹۹۳ هکتار زمین 
برای نهضت ملی مسکن به ۴۳ شهر الحاق 
شده و الحاق ۳۲۶ هکتار به محدوده ۱۴ شهر 

نیز در حال سیر مراحل مرتبط است.
علیرضا قاری قرآن، مدیرکل راه و شهرسازی 
استان اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس 
در اصفهان اظهار داشت: مســئله آب، قطار 
سریع السیر اصفهان- قم- تهران و نهضت 
ملی مسکن سه مورد از اولویت های مجموعه 
راه و شهرسازی استان است.وی در خصوص 
آخرین وضعیت طرح نهضت ملی مســکن 
اســتان اصفهان بیان کرد: مطابق با برنامه 
ابلاغی به لحاظ برش جمعیتی، سهم استان 
اصفهان در این طرح، ۱۸۳ هزار و ۸۶۶ واحد 
شهری، ۴۰ هزار واحد روســتایی و ۲۰ هزار 
واحد اســتیجاری تعیین شده است.قاری 
قرآن با بیان اینکه مسکن روستایی بیش از 
۴۷ درصد پیشرفت دارد، افزود: از ۱۸۳ هزار 
واحد مسکن شــهری، تامین زمین بیش از 
۱٠۳ هزار واحد برعهده دولت بوده، همچنین 
افزون بر ۳۴ هــزار واحد در قالب بازآفرینی 
شــهری و ۴۶ هزار واحد نیز توســط بخش 
خصوصی پیش بینی شــد کــه در این رابطه 
نیز ارائه تســهیلات به عهده دولت اســت. 
مدیرکل راه و شهرسازی اســتان اصفهان با 
اشــاره به اینکه در مجموع ۴۴۰ هزار نفر در 
طرح نهضت ملی مســکن اســتان ثبت نام 
کردند، عنــوان کرد: از این تعــداد ۱۴۸ هزار 
نفر حائز شــرایط و ۱۲۱ هزار نفر تایید نهایی 
شــدند.  وی با بیان اینکه ۶۵ هزار متقاضیِ 
حائز شرایط نهضت ملی مسکن در شهرهای 
جدید بهارستان، فولادشهر و مجلسی و ۸۳ 
هزار نفر متقاضی حائز شــرایط در شهرهای 
با جمعیت بــالا و زیر ۱۰۰ هزار نفر هســتند، 
گفت: از این تعداد ۳۵ هزار نفر در شهرهای 
با جمعیت بــالای ۱۰۰ هزار نفــر و ۴۷ هزار 
نفر متقاضیان حائز شــرایط در شهرهای با 

جمعیت کمتر از ۱۰۰ هزار نفر هستند.

برداشت خرمای 
»خارک یوزی« 
از نخلستان های 

خوزستان
خارک به خرمای قبل از مرحله رسیدن 
به رطب می گویند. یوزی یکی از انواع 
خارک هاســت که قرمز رنگ است و 
در مرحلــه خارک مصرف می شــود. 
بارندگی امســال جان تازه ای به این 
نخل ها بخشید و تا حدودی تشنگی 

سال های گذشته را جبران کرد.

عکس خبر

عرضه مستقیم محصولات کشاورزان با همکاری شهرداری اصفهان
پانزده نقطه در شهر اصفهان برای عرضه مستقیم و بدون واسطه محصولات کشاورزان اختصاص یافت.مدیرعامل سازمان میادین و ساماندهی مشاغل شهری 
شــهرداری اصفهان در خصوص آخرین اقدامات صورت گرفته برای عرضه مستقیم محصولات کشاورزان گفت: با ســازمان تعاون روستایی و سازمان جهاد 
کشاورزی برای عرضه مستقیم محصولات کشاورزان هماهنگی های لازم صورت گرفته و مکان هایی را برای عرضه مستقیم پیش بینی شده است.امیرحسین 
ماه آورپور افزود: در حال حاضر ۱۵ نقطه در مناطق مختلف شهر اصفهان برای عرضه بدون واســطه محصولات کشاورزان آماده شده و منتظر هستیم تا جهاد 
کشاورزی و سازمان تعاون روستایی لیست کشاورزان را برای ما ارسال کند.وی با بیان اینکه هیچ گونه هزینه ای از کشاورزان دریافت نمی شود، تصریح کرد: 
موقعیت مکان های پیش بینی شده مناسب است و تعداد غرفه ها هم قابلیت افزایش دارد.مدیرعامل سازمان میادین و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری 

اصفهان، خاطرنشان کرد: در فروشگاه های کوثر و روز بازار بعثت هم محصولات پیاز و گوجه کشاورزان با قیمت تنظیم بازار در حال عرضه است.

معــاون بهره برداری و توســعه آب شــرکت آب و 
فاضلاب اســتان اصفهان گفت: هر ســاله در زمان 
پیک مصرف با مشکل افت فشار در خیابان مولوی 
مواجه بودیم که امسال نقاط ضعف شبکه شناسایی 

و مشکل این منطقه حل خواهد شد.
سید محسن صالح، معاون بهره برداری و توسعه آب 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در گفت وگو با 
خبرنگار فارس در اصفهان اظهار داشــت: در استان 
اصفهان ۱.۵ میلیون انشــعاب و ۲.۵ میلیون آحاد 
وجود دارد که آب مورد نیاز آنها در فصل زمستان کمتر 
از ۱۰ متر مکعب بر ثانیه اســت؛ اما در دمای بالاتر از 
۳۶ درجه میــزان مصرف آب به صــورت تصاعدی 
افزایش پیدا می کند و با استمرار هوای گرم ارتفاع 

مخازن ذخیره آب افت می کند.
وی با بیــان اینکه در یک ماه و نیم گذشــته دمای 
اســتان اصفهان بالای ۴۰ درجه و در شب ها به ۳۶ 
درجه و بیشتر می رســید، افزود: در اصفهان عمده 
وســایل برودتی کولر آبی است و در شــرایط گرما 
مصرف کولرهای آبی ۱۰ تا ۳۳ لیتر است که با در نظر 
گرفتن میانگین مصرف ۲۰ لیتر برای هر کولر و این 
موضوع که در زمان های افزایش دما، یک کولر ۲۴ 
ساعته روشن است؛ هر کولر آبی بیش از ۵۰۰ لیتر 

آب مصرف می کند.
صالح اضافه کرد: روشن بودن هر کولر در یک منزل 
به منزله افزایش ســه نفر به اعضای آن خانه است 
و در نتیجه روشن بودن ۲۴ ساعته کولرها در هوای 

گرم منجر به افزایش ۲ برابری مصرف آب می شود.
معــاون بهره برداری و توســعه آب شــرکت آب و 
فاضلاب اســتان اصفهــان ادامه داد: ایــن کمبود 
آب با مدیریت فشــار، توزیع و زون بندی، مصرف، 
فرهنگ ســازی و تعویــق مصــارف غیرضــروری 
مدیریت می شود، کشور ما از فاز صرفه جویی گذشته 

است و ما باید بهینه مصرف کنیم.

مشکل افت فشار آب در خیابان مولوی اصفهان برطرف می شود
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روایتی از سفر یک روزه »ضرغامی« به اصفهان؛

بدون خبرنگاران، بدون سوال و جواب، بدون بحث درباره ریسباف!
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی  

طی حضور یک روزه خود در استان اصفهان، ابتدا به 
شهرستان نایین و سپس به مبارکه ســفر کرد، اما بحث و بررسی درباره 
تغییر کاربری کارخانه ریسباف به عنوان موزه بزرگ اصفهان محقق نشد.

این سفر بدون حضور خبرنگاران اصفهان و طرح سوال از وزیر انجام شد؛ 
ازاین رو آنچه در متن پیش رو استفاده شده، براساس اخبار منتشرشده 
روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
استان اصفهان از این ســفر است.این اداره ، شــب قبل از سفر عزت ا... 
ضرغامی و از قول علیرضا ایزدی، مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری استان اصفهان چنین نوشت که: »با توجه به هماهنگی های 
نهایی صورت گرفته، مهندس عزت ا... ضرغامی بامداد پنجشنبه بیست 
وششم مردادماه به استان اصفهان سفر می کند.« و ادامه داد: »بازدید از 
جاذبه های تاریخی شهرستان کویری نایین به عنوان دروازه کویر مرکزی 
ایران و همچنین دیدار با فعالان میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 
دستی این شهرستان و همچنین بحث و بررسی در خصوص تغییر کاربری 
کارخانه بزرگ ریسباف به عنوان موزه بزرگ اصفهان، از جمله برنامه های 
ســفر  وزیر به اصفهان است.«نخســتین خبر بعد از ورود وزیر میراث 
فرهنگی به اســتان اصفهان، تایید می کرد که ضرغامی در اولین مرحله 
از سفر خود، به شهرســتان نایین در محور شرق استان اصفهان به عنوان 

دروازه کویر مرکزی ایران خواهد رفت.
دراین خصوص روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری اســتان توضیح داد: »عزت ا... ضرغامی در مسیر حرکت به 
ســمت نایین، ضمن زیارت امامزاده قاسم)ع( و بررسی وضعیت بنای 
تاریخی این مجموعه تاریخی و مذهبی، از سرویس های بهداشتی این 
مجموعه نیز بازدید کرد و ضمن ابراز خرســندی از نظافت این مجموعه، 

خواهان تشویق تولیت این آستان مقدس شد.«
  عزت ا... ضرغامی در ادامه چنین بیان کرده است که: »یکی از مهم ترین 
ویژگی های خدمات رســانی به گردشــگران، خدمات رســانی در حوزه 
بهداشت و سلامت است؛ لذا در این بازدید متوجه شدم که کاستی هایی 
در بخش هایی از خدمات رســانی به گردشگران خصوصا سرویس های 
بهداشــتی وجود دارد. با این وصف با هماهنگی این وزارتخانه، اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی اســتان اصفهان، اداره کل 
راهداری و دیگر ارگان های اســتان و شهرســتان تلاش می کنیم تا این 

نواقص باهدف خدمات رسانی هرچه بهتر به گردشگران بهینه شود.«
اما روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری 
استان در ادامه شرح سفر عزت ا... ضرغامی به شهرستان نایین، ضمن 

اشــاره به اینکه وزیر در این سفر از تاسیســات بین راهی شرق استان 
اصفهان بازدید کرد و در ابتدای ورود به شــهر تاریخی نایین، با حضور در 
امام زاده سلطان علی)ع( ضمن ادای احترام به این امامزاده و بازدید از 
بنای تاریخی آن، با حضور در گلزار شهدای نایین که در صحن بزرگ این 
امامزاده قرار داشت به مقام شامخ شهیدان این شهر ادای احترام کرد، 
چنین توضیح داد:وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی در 
دومین مرحله از سفرش به شهرستان نایین و در بازدید از کاروانسرای 
تاریخی بلاباد، توسعه سرمایه گذاری را ضامن گسترش گردشگری در 
محور شرق اصفهان عنوان کرد. عزت ا... ضرغامی در حاشیه این بازدید 
بیان کرد که بیش از هر زمان دیگر به حمایت از سرمایه گذاران به منظور 
توســعه گردشــگری در شــرق اصفهان نیازمندیم. درحال حاضر این 
کاروانسرا با ظرفیت اقامت ۶۰ نفر گردشگر با پیشینه تاریخی ۴۰۰ ساله 
توسط بخش خصوصی در حال احیاست، لذا تلاش می کنیم تا با جلب 
همکاری ســازمان اوقاف و امور خیریه و همچنین ارائه تســهیلات وام 

تبصره ۱۸ از بخش خصوصی حمایت کنیم.«
روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
اصفهان همچنین گزارش داد که »وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی از محورهای تاریخی محلات هفت گانه شهر نایین بازدید 

و ضمن گفت وگو با ســرمایه گذاران و مردم منطقــه، از بافت تاریخی، 
حسینیه ها و مساجد تاریخی این محور بازدید کرد.«

عزت ا... ضرغامی سپس به سمت مبارکه حرکت کرد و بنا به گزارش روابط 
عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان، از 
جاذبه های تاریخی و گردشگری شهرهای دیزیچه، طالخونچه و مبارکه 
ازجمله ارگ تاریخی نهجیر، غارهــای تاریخی، کوه قلعه بزی و مجتمع 
عظیم گردشگری و کشــاورزی کاریز بازدید کرد که در این بازدید مهران 
زینلیان، معاون امور استانداری اصفهان نیز او را همراهی کرد، همچنین 
سیدرضا مرتضوی، استاندار اصفهان نیز در حاشیه شورای اداری استان 
که در شهرستان مبارکه برگزار شده بود با وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 

و صنایع دستی دیدار و گفت وگو کرد.
گفتنی است که پیش تر از سوی روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشگری استان اصفهان اعلام شــده بود که بحث و 
بررسی در خصوص تغییر کاربری کارخانه ریسباف به عنون موزه بزرگ 
اصفهان و همچنین حضور در جلفای اصفهان و دیدار با پیشوای مذهبی 
ارامنه اصفهان، از دیگر برنامه های عزت ا... ضرغامی در این سفر خواهد 
بود که البته ممکن نشد و وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

بعد از سفر به مبارکه، برای بازگشت به تهران، راهی فرودگاه شد.

زیستگاه لک لک ها در کردستان ثبت شد
معاون میراث فرهنگی استان کردستان از گمانه زنی و کاوش تپه »توبره ریز« در کامیاران، ثبت ملی 
»زیستگاه لک لک ها در روستای دره  تفی« و آغاز مرمت چند بنای تاریخی خبر داد.گلان فرزامی درباره 
کاوش باستان شناسی تپه »توبره ریز« به ایسنا گفت: گمانه زنی و کاوش تپه »توبره ریز« در کامیاران به 
منظور تعیین حریم و عرصه آن انجام شده است؛ چرا که این تپه در ناحیه منفصل شهری و در معرض 
تهدید قرار دارد. همچنین ساخت وسازهای غیرمجازی اطراف آن صورت گرفته و برای حفاظت از آن 
گمانه زنی هایی برای تعیین عرصه و حریم آن انجام دادیم که گزارش های آن آماده ارسال به پژوهشگاه 
میراث فرهنگی است و امیدواریم زودتر به نتیجه برسد. وی افزود: عملیات ژئوفیزیکی تپه گورستان 
زاگرس در سنندج نیز انجام شده است. معاون میراث فرهنگی کردستان درباره وضعیت پروژه های 
مرمتی این استان نیز توضیح داد: براســاس بودجه تخصیص داده شده امسال پروژه های مرمت و 
بازسازی پل و قلعه تاریخی »صلْوات آباد« در شهرســتان بیجار، پل تاریخی »فرهادآباد« در قروه، 
مسجد تاریخی »کاشمر« در محور فرهنگی ـ تاریخی کامیاران به پالنگان، کلیسای سنندج، مسجد 
دو مناره، حمام حاج صالح در ســقز و حمام بانه در حال انجام است. فرزامی ادامه داد: ساماندهی 
محور فرهنگی ـ تاریخی »مشیر دیوان« در حال انجام است که جداره و کف معبر آن بازسازی شد و 
کف معبر را مانند گذشته سنگ فرش کردیم. این نوع بازسازی باعث شده تردد ماشین های عبوری 
کمتر شود که موجب رضایت و خوشحالی ساکنان این منطقه شده است. همچنین با این اقدام یک 
محور پیاده روی بین »موزه خانه کرد« و »سردر شجاع لشکر« و »عمارت مشیر دیوان« )فاز دوم موزه 
خانه کرد( ایجاد شده است و همزمان جداره خیابان امام خمینی )ره(، که خانه کرد یا عمارت آصف 
دیوان از آن شروع می شود، در حال بازسازی است و سیمان کاری هایی را که از قبل شده بود، برداشتیم 
و برای ساماندهی برق و تلفن به شرکت های خدماتی مربوطه درخواست دادیم که همزمان اقدامات 
ساماندهی برق و تلفن را انجام دهند. وی اظهار کرد: مطالعات طراحی داخلی و محتوایی سه موزه 
»خانه کرد«، »باستان شناسی« و کاخ موزه »خسروآباد« آغاز و  ساماندهی اموال فرهنگی ـ تاریخی 
موزه ها نیز انجام شده است. مطالعات بافت تاریخی بیجار و منظر فرهنگی بافت تاریخی اورامانات 

نیز به منظور تهیه ضوابط اختصاصی بافت در حال انجام است. 
 

ساخت و سازهای غیرمجاز؛ تهدید جدی برهویت جهانی 
قنات قصبه گناباد

رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی گناباد ضمن هشدار در مورد ساخت و 
سازهای غیر مجاز از شناســایی بیش از ۱۰۰ مورد ساخت و ســاز غیر مجاز در حریم قنات قصبه 
گناباد، خبر داد.حمیدرضا محمودی قوژدی با اشاره به اینکه قنات قصبه گناباد در سال ۱۳۹۳ در 
فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسیده است، در گفت وگو با ایســنا عنوان کرد: این اثر ارزشمند با 
توجه به دارا بودن ارزش های نادر بشــری)قدیمی ترین و عمیق ترین قنات جهان(، در چهلمین 
اجلاس یونســکو در ترکیه، به عنوان بیســتمین اثر جهانی در قالب ســرگروه پرونده زنجیره ای 
قنات های ایرانی در ۱۶ جولای ۲۰۱۶ در فهرســت آثار جهانی به ثبت رســیده است.وی افزود: با 
استناد به بند ۱۲ قانون اساســنامه میراث فرهنگی کشــور، وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی، متولی تعیین حریم بناهای تاریخی در کشور اســت و به استناد ماده ۵۶۰ قانون 
مجازات اسلامی )تعزیرات(، هر کس بدون اجازه از ســازمان میراث فرهنگی کشور، یا با تخلف 
از ضوابط مصوب و اعلام شده از سوی این سازمان، در حریم آثار فرهنگی– تاریخی مذکور در این 
ماده، عملیاتی انجام دهد که سبب تزلزل بنیان بناها شود، یا در نتیجه آن عملیات، به آثار و بناهای 
ذکر شده خرابی یا لطمه وارد شود، علاوه بر رفع آثار تخلف و پرداخت خسارت وارده، به حبس از 
یک تا سه سال محکوم می شود.وی خاطرنشان کرد: در سال ۱۳۹۳ حریم اثر فرهنگی تاریخی 
قنات قصبه از سوی سازمان متبوع وقت به استاندار خراسان رضوی و ادارات کل مربوطه استان 

ابلاغ و در سال ۱۳۹۴ نیز این حریم مجدد بازنگری و به تمام ادارات ذیربط ابلاغ شد.

اخبار
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مفاد آراء
5/123 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي 
شود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديــف 1-راي شــماره 22426 مــورخ 1396/10/12 هيــات  دوم  مالکيت آقای 
مرتضی حاجيان به شناســنامه شــماره 155  کدملــي 1287854591 فرزند محمود 
درششــدانگ يکباب مغازه به مساحت 21/38 متر مربع پلاک شــماره 643  فرعی از 
16  اصلي واقع در اصفهــان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواســطه از 
 شهرداری اصفهان سند 115879 مورخ 77/5/21 دفترخانه 86 اصفهان تائيد و محرز 

گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/12

م الف: 1549448   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

5/124 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر آراء شماره 1610 مورخ 1402/5/4 و 1666 و 1667 مورخ 1402/5/10 و 1690 
و 1691 و 1692 و 1693 مورخ 1402/5/11هيات اول موضــوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  خانم مهری آقائی 
حسين آبادی به شناسنامه شــماره 89 کدملی 1288730586  صادره اصفهان  فرزند 
عليرضا  در 63/71  سهم مشاع از 578/51 سهم ششــدانگ يکباب ساختمان احداثی 
که بصورت چندين مغازه می باشــد به اســتثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر 
مربع )که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مســير طرح تعريض عمومی 
قرار دارد( پلاک شماره 4461 اصلی  واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان و مالکيت خانم مريم آقائی حســين آبادی به شناسنامه شماره 1033 کدملی 
1288913680 صادره اصفهان فرزند عليرضا در 63/71 سهم مشاع از 578/51 سهم 
ششدانگ يکباب ساختمان احداثی که بصورت چندين مغازه می باشد به استثناء بهای 
ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع )که طبق نامه شــهرداری، مقدار 50/1 متر مربع 
در مسير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک شــماره 4461 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملــک جنوب اصفهان و مالکيت خانم مژگان آقائی حســين آبادی 
به شناسنامه شــماره 20046 کدملی 1282671391 صادره اصفهان فرزند عليرضا در 
63/71 سهم مشاع از 578/51 سهم ششدانگ يکباب ســاختمان احداثی که بصورت 
چندين مغازه می باشد به اســتثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع )که طبق 
نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مســير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک 
شماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت 
آقای احمد آقائی به شناســنامه شــماره 217 کدملی 1288807880 صادره اصفهان 
فرزند عليرضا در 127/41 ســهم مشاع از 578/51 سهم ششــدانگ يکباب ساختمان 
احداثی که بصورت چندين مغازه می باشد به اســتثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 
متر مربع )که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مسير طرح تعريض عمومی 
قرار دارد( پلاک شــماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان و مالکيت خانم زهرا آقائی حســين آبادی به شناسنامه شماره 25907 کدملی 
1282726404 صادره اصفهان فرزند عليرضا در 63/71 سهم مشاع از 578/51 سهم 

ششدانگ يکباب ساختمان احداثی که بصورت چندين مغازه می باشد به استثناء بهای 
ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع )که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در 
مسير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک شماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 
5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت خانم مهين آقائی حسين آبادی به شناسنامه 
شماره 12562 کدملی 1282706713 صادره اصفهان فرزند عليرضا در 81/71 سهم 
مشاع از 578/51 سهم ششدانگ يکباب ســاختمان احداثی که بصورت چندين مغازه 
می باشد به استثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع )که طبق نامه شهرداری، 
مقدار 50/1 متر مربع در مســير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک شــماره 4461 
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت آقای محمد 
حسين آقائی به شناسنامه شماره 1061 کدملی 1289177724 صادره اصفهان فرزند 
عليرضا در 114/55 سهم مشاع از 578/51 سهم ششدانگ يکباب ساختمان احداثی که 
بصورت چندين مغازه می باشد به اســتثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع ) 
که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مسير طرح تعريض عمومی قرار دارد( 
پلاک شماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در 
ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه )سهم الارث نامبردگان از پدرشان: مرحوم، عليرضا 
آقايی حســين آبادی( مفروز ثبتی گرديده اســت )لازم به ذکر است انتقالات عادی در 
سهام متقاضيان صورت گرفته از جمله: يکباب مغازه، حدود 18 متر مربع به موجب بيع 
نامه عادی مورخ 1392/5/10 از طرف مرحوم عليرضا آقائی حسين آبادی به )فرزندش( 
خانم مهين آقائی حسين آبادی واگذار گرديده است. همچنين به موجب اقرار نامه عادی، 
آقای محمد حســين آقائی مقدار 10 متر مربع از سهم الارث خود از مرحوم پدرش را به 

ساير ورثه فروخته و مبلغ آن را دريافت نموده است(. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28  
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/12

م الف: 1549460  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/125 آگهی ابلاغ مفاد رای موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آيین نامه قانون تعیین 
تکلیف اراضی وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت 

اسناد و املاک نطنز
برابر رای شماره 140260302033000050 مورخ 1402/05/16 هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک نطنز تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مصطفی طالب فر 
فرزند فتح اله بشماره شناسنامه 25 و کد ملی 1239780478 صادره از نطنز در يکدرب 
باغ به مساحت 689/57 متر مربع  پلاک 1903 فرعی از 193  اصلی واقع در بخش 11 
نطنز خريداری مع الواسطه از مالک رسمی آقای میرزا و حسین صادق عابدينی  محرز 

گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28                  

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/12
م الف: 1549461  رحمت اله شاهدی سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز 

مفاد آراء
5/126 هیات موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  140260302018000666 مورخ 1402/05/08 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
زهره فردين نیا فرزند غلامرضا بشماره شناسنامه 1580 صادره از اصفهان در يک قطعه 
باغ  به مســاحت 2448.30 متر مربع از قســمتی از  پلاک 389 اصلی واقع در اصفهان  
خريداری بصورت مبايعه نامه عادی مع الواســطه از مالک رسمی مشاعی آقای حسین 
کثیری دولت آبادی به شماره ســند 82650 مورخ 1350/03/10 دفترخانه 2 اصفهان 
محرز کرديده اســت . به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود 
را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی اســت در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/06/12

م الف: 1549454 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
فقدان سند مالکیت

5/127 شماره نامه: 140285602025006803- 1402/05/24 نظر به اينکه آقای سید 
محسن صديقی رنانی فرزند سید محمود با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره 61539 
مورخ 1402/4/22 دفترخانه 112 اصفهان مدعی مفقود شدن سند مالکیت 20721/05 
مشاع از 630000 سهم ششدانگ پلاک ثبتی شماره 3671 فرعی از 18 اصلی واقع در 
بخش 14 ثبت اصفهان که تحت شماره چاپی 450542 سری د سال 97 صادر و تسلیم 
گرديده و نامبرده اظهار داشته که ســند مالکیت مرقوم در اثر جابجايی مفقود گرديده و 
تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی 
ذيل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شــود چنانچه کسی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار 
اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت يا سند 
معامله به اين اداره تسلیم و رسید اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت 
به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید يا در 
صورت اعتراض اصل سند مالکیت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت 
المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1549569 ابوالفضل شهرياری نائینی مدير 

واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

5/128 شــماره نامه: 140285602025006546- 1402/05/19 نظر به اينکه آقای 
احمد عظیمی احد از ورثه مرحوم رحیم عظیمی کوهانستانی طبق گواهی حصر وراثت 
شــماره 9909976794001695 مورخ 1399/6/13 شعبه 10 شــورای حل اختلاف 
اصفهان با تســلیم دو برگ استشهاد شــهود به شــماره رمز تصديق 879030  مورخ 
1402/5/15 دفترخانه 137 اصفهان مدعی مفقود شدن ســند مالکیت دو سهم از 77 
سهم مشاع از  ششدانگ پلاک ثبتی شــماره 243 فرعی از 14 اصلی واقع در بخش 14 
ثبت اصفهان که در صفحه 268 دفتر 375 ذيل شماره ثبت 43464  تحت شماره چاپی 
084570 صادر و تسلیم گرديده و نامبرده اظهار داشته که ســند مالکیت مرقوم در اثر 
جابجايی مفقود گرديده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  به 
استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می 
شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد از تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت يا ســند معامله به اين اداره تسلیم و رســید اخذ نمايد تا مراتب 

صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسید يا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت يا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1550523 

ابوالفضل شهرياری نائینی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
نظریه رد درخواست افراز

5/129 پیرو اخطاريه شــماره 1402/9981-1402/04/10 در مورد افراز پلاک ثبتی 
237/355 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان باستناد ماده 5 آئین نامه قانون افراز و نظر به رد 
درخواست افراز شماره 24004537-1402/05/07 مبنی بر اينکه مورد تقاضا بصورت 
يکباب فروشگاه بوده که طبق نامه شــهرداری به شماره 1402/04/28-5/02/5135 
ضوابط افراز آن مقدور نمیباشد. لذا به اســتناد مواد 5 و 6 آيین نامه قانون افراز و فروش 
اموال مشــاعی مصوب آبان ماه 1357 تصمیم به عدم امکان افراز پلاک مذکور صادر 
گرديده و اين تصمیم  به فاصله 10 روز از انتشار آگهی قابل اعتراض در دادگاه صالحه از 
سوی هر يک از طرفین میباشد. م الف: 1549742 مهدی شبان رئیس منطقه ثبت 

اسناد و املاک جنوب اصفهان
ابلاغ اجرائیه

5/130 شــماره پرونــده: 140204002120000087/1 شــماره بايگانــی پرونده: 
140200118 شــماره آگهی ابلاغیه: 140203802120000001بدينوسیله به آقای 
محســن توکلی گارماســه، نام پدر: حســین، تاريخ تولد: 1354/12/01 ، شماره ملی: 
1110405987، شماره شناسنامه: 1474، بدهکار پرونده اجرائی کلاسه 140200118 
به نشانی: 1- گارماســه خ بوعلی ک شــهید عبدالغفار يزدانی )متن سند( و 2- خیابان 
بوعلی کوچه شهید مصطفی يزدانی منزل اصغر يزدانی طبقه دوم درب پشت ساختمان 
)اعلامی بستانکار( که برابر گزارش ماموران ابلاغ در آدرس متن سند و در آدرس اعلامی 
بستانکار، شناســايی نگرديده ايد و ابلاغ اجرائیه بشما میسر نشده است، ابلاغ می گردد 
که برابر سند ازدواج شماره 3890 مورخ 1381/09/18 تنظیمی دفترخانه ازدواج شماره 
187 و طلاق شماره 138 شهر کلیشاد و سودرجان استان اصفهان بین شما و خانم سمیه 
يزدانی گارماسه، نام پدر: اصغر علی الحســاب مبلغ 14/100/000/000 ريال بدهکار 
می باشید که بر اثر عدم پرداخت وجه بســتانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس از 
تشريفات قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه فوق در اين اجراء مطرح می باشدلذا طبق ماده 
18/19 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاريخ انتشار اين آگهی 
که تاريخ ابلاغ اجرائیه محسوب است فقط يک نوبت در روزنامه زاينده رود چاپ اصفهان 
درج و منتشر می گردد ظرف مدت ده روز نســبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر 
اين صورت بدون انتشــار آگهی ديگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب 
 خواهد شد. لذا مقتضی است در اولین فرصت نسبت به ثبت نام در سامانه ثنا اقدام نمائید. 
م الف: 1549848 محســن اســماعیل زاده مســئول واحد اجرای اسناد رسمی 

فلاورجان 
فقدان سند مالکیت

5/131 شــماره نامه: 140285602007003128- 1402/05/25 آقای حسن جوادی 
زاده فرزند فتح اله باســتناد 2 برگ استشــهاديه محلی که هويت و امضاء شهود رسما 
گواهی شده است مدعی اســت که يک جلد سند مالکیت ششــدانگ يک باب خانه به 
پلاک ثبتی 6/996 واقع در کرسگان بخش 9 ثبت اصفهان بسريال 238521-98/الف 
مورد ثبت دفتر املاک الکترونیک 139820302007004512 به نام حســن جوادی 
زاده ثبت، سند صادر و تسلیم گرديده و سپس مفقود شــده است. بنابراين چون نامبرده 
درخواست صدور سند مالکیت المثنی نموده طبق تبصره يک اصلاحی ماده 120 آيین 
نامه قانون ثبت مراتب آگهی می شــود که هر کس مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مزبور يا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی تا 10 روز به اين 
اداره مراجعه و اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل ســند مالکیت و سند معامله تسلیم 
نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند به ارائه کننده مسترد گردد و در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض و يا وصول اعتراض بدون ارائه اصل سند مالکیت، 
 المثنی سند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. م الف: 1550622 

مظاهر عباسی قلعه شاهی سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان 



پزشکی  علوم  دانشگاه  خصوص  در  اصلی  مشکل 
اصفهان، ارسال با تاخیر اسناد از سوی مراکز وابسته به آن 
است و از طرفی شواهدی وجود دارد که پول های واریزی 

از طرف بیمه ها در محل اصلی خود هزینه نمی شود

شنبه 31 تیر 1402 / 4 محرم 1445 / 22 ژوئیه 2023 / شماره 3861
جامعه

شنبه 28 مرداد 1402 / 2 صفر 1445 / 19 آگوست 2023 / شماره 3883
جامعه

سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان:

۲ تصادف زنجیره ای در اتوبان ذوب آهن ۱۶ مصدوم داشت
سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان از مصدومیت ۱۶ نفر در ۲ تصادف زنجیره ای در یک نقطه 
در اتوبان ذوب آهن خبر داد.عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به حادثه ترافیکی در 
استان اصفهان اظهار داشت: این حادثه ساعت ۲۲ و ۱۷ دقیقه به مرکز فرماندهی عملیات اورژانس 
استان اصفهان گزارش شــده اســت.وی با بیان اینکه این حادثه تصادف زنجیره ای بوده و چهار 
خودروی پراید، سمند، پارس و روآ با یکدیگر برخورد کرده اند، ادامه داد: این حادثه در اتوبان ذوب 
آهن روبه روی کرسگان اتفاق افتاده است.سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان با اشاره به اعزام 
یک واحد امدادی اورژانس ۱۱۵ برای این حادثه افزود: ۹ نفر شامل چهار مرد، چهار خانم و یک کودک 
پسر در این حادثه مصدوم شدند.وی اضافه کرد: چهار نفر از مصدومان به بیمارستان شفای کلیشاد 
منتقل شده و پنج نفر با دریافت مراقبت های سرپایی رضایت به اعزام ندادند.عابدی همچنین به 
وقوع تصادف زنجیره ای دیگری در همین نقطه اشاره کرد و ادامه داد: این حادثه نیز ساعت ۲۳ و 
۲ دقیقه به مرکز فرماندهی عملیات اورژانس اســتان اصفهان گزارش شد.وی اضافه کرد: در این 
حادثه نیز ۲ خودروی پژو ۴۰۵ و یک دستگاه پژو اس ال ایکس با یکدیگر برخورد کرده اند.سخنگوی 
مرکز اورژانس استان اصفهان با اشاره به اعزام ۲ واحد امدادی اورژانس ۱۱۵ برای این حادثه گفت: 
این حادثه نیز ۷ مصدوم شــامل ۵ مرد و ۲ خانم داشت که برای درمان به بیمارستان امام خمینی 

فلاورجان منتقل شدند.
 

در آخرین روز چهل و ششمین دوره مسابقات؛

نفرات برتر مسابقات قرآن کریم اصفهان در بخش خواهران 
معرفی شدند

رییس اداره امور قرآنی اوقاف و امور خیریه استان اصفهان از اعلام نفرات برتر این دوره از مسابقات 
قرآن کریم استان در بخش خواهران خبر داد.حمید بخشی در جمع خبرنگاران با اشاره به برگزاری 
مسابقات قرآن کریم استان اصفهان در بخش بانوان اظهار داشت: چهل وششمین دوره مسابقات 
قرآن کریم اصفهان در بخش بانوان با حضور ۱۴۴ نفر در دو روز ۲۵ و ۲۶ مردادماه در محل امامزاده 
سید محمد خمینی شهر برگزار شد.وی افزود: این افراد در رشته های حفظ کل، حفظ ۲۰ جز، حفظ 
۱۰ جز، حفظ ۵ جز، قرائت ترتیل، قرائت تحقیق، مدیحه ســرایی و هم خوانی به رقابت پرداختند.

رییس اداره امور قرآنی اوقاف و امور خیریه استان اصفهان با اشاره به کیفیت برگزاری این دوره از 
مســابقات در بخش خواهران عنوان کرد: تفکیک زمان برگزاری مسابقات بانوان و آقایان از نکاتی 
بود که به اذعان شــرکت کنندگان موجب ارتقای کیفیت و رفاه افراد در این دوره از مسابقات بوده و 
اجرای مطلوب مسابقات و نظم حاکم بر آن موجب دلگرمی و رضایت شرکت کنندگان شده است.

وی افزود: همچنین بنابر گزارشات ناظران سازمان اوقاف کشور و سرپرست هیئت داوران در بخش 
بانوان، کیفیت داوری مسابقه و مباحث فنی در این دوره با افزایش همراه بوده است.

 

4 داوطلب اصفهانی در میان تک رقمی های کنکور سراسری
نمرات خام آزمون سراسری ســال ۱۴۰۲ هفته گذشته بر روی پورتال ســازمان سنجش آموزش 
کشــور قرار گرفت و اســامی نفرات برتر پنج گروه آزمایشــی آزمون سراسری ســال ۱۴۰۲ اعلام 
شد.دانش آموزان اصفهانی در آزمون سراسری ســال ۱۴۰۲ موفق به کسب ۴ رتبه تک رقمی کشور 
شدند.پرهام مصطفوی دانش آموز شهید اژه ای ناحیه ۳ شهر اصفهان موفق به کسب رتبه ۱ گروه 
علوم تجربی، آرمین امامی دانش آموز شهید اژه ای ناحیه ۳ شهر اصفهان موفق به کسب رتبه ۵ گروه 
علوم تجربی، علیرضا کرمی موفق به کسب رتبه ۲ گروه زبان های خارجه و مبینا طلایی پور دانش آموز 

هنرهای زیبای دختران ناحیه ۱ شهر اصفهان موفق به کسب رتبه ۴ گروه هنر، شده اند.

اخبار

پاسخ معاون توسعه مدیریت و منابع بیمه سلامت استان به اظهارات هفته گذشته رییس دانشگاه علوم پزشکی:

  بیمه سلامت بدهی معوقه ای به دانشگاه علوم پزشکی اصفهان ندارد

 رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان هفته گذشته و 
در نشست با فرماندار، امام جمعه مدیران بهداشت و 
درمان و خیرین ســلامت تیران و کرون گفت: بیمه های مختلف، ۱۲ 
هزار میلیارد ریال بابت خدمات بهداشــتی و درمانی به دانشگاه علوم 

پزشکی اصفهان بدهکار هستند.
شاهین شــیرانی اضافه کرد: پرداخت حقوق کادر بهداشت و درمان، 
هزینه های جاری مراکز و تامین تجهیزات هزینه بالایی است که باید 
پرداخت شــود تا مردم به راحتی از خدمات حوزه ســلامت بهره مند 
شــوند. عدم پرداخت این بدهی و مشــکلات توزیع اعتبارات گاهی 

شرایط را بسیار سخت می کند.
پس از این گفته های شیرانی، معاون توســعه مدیریت و منابع بیمه 
سلامت اســتان اصفهان گفت که بیمه ســلامت بدهی معوقه ای به 

دانشگاه علوم پزشکی اصفهان ندارد.
هادی زمانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، گفت: در پی انتشــار خبری 
مبنی بر طلب ۱۲۰۰ میلیاردی تومانی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان از 
بیمه ها، به عنوان معاون توسعه مدیریت و منابع بیمه سلامت استان 
اعلام می کنم که دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان هیچ طلبی از بیمه 

سلامت ندارد.
زمانی اضافه کرد: حوزه سلامت و درمان از حوزه های تخصصی دانش 
است که نیازمند همگرایی و تعامل چندســویه دستگاه های اجرایی 
جهت ایجاد فضایی مطلوب به منظور ارائه خدمات مطلوب و با کیفیت 

درمانی به شهروندان و بیمه شدگان است.
معاون توسعه مدیریت و منابع بیمه سلامت اســتان اصفهان گفت: 
سازمان بیمه سلامت در دولت سیزدهم تمام تلاش خود را در راستای 
جذب منابع و رسیدگی صحیح به اسناد درمانی مراکز طرف قرارداد و 
نظارت های لازم را انجام داده و در پرداخت های قانونی خود کوتاهی 
نداشته است؛ به گونه ای که از ابتدای دولت سیزدهم نه تنها مطالبات 
مراکز درمانی در زمان مقرر پرداخت شــده اســت، بلکه مبالغی قابل 
توجه بدون اینکه اسناد درمانی روند رسیدگی عادی خود را طی کرده 
باشند، براساس حســن نیت و تعاملات بیشــتر به منظور هم گرایی 

مستمر به دانشگاه علوم پزشکی اصفهان پرداخت شده است.
وی ادامه داد: تنها در ســال ۱۴۰۱، مبلغی بیش از ۹۸۸ میلیارد تومان 
از طرف بیمه سلامت به حساب های دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، 
واریز شد و در سال ۱۴۰۲ نیز تمام اسناد رسیدگی شده مراکز وابسته 

به دانشگاه، تاکنون پرداخت شده است.
زمانی تصریح کــرد: فرآیند پرداخــت بیمه ها به مراکــز ارائه دهنده 
خدمات درمانی به این صورت اســت که بعد از ارســال اسناد درمانی 
از سوی مراکز، توســط کارشناســان مربوطه بیمه سلامت مستقر در 
بیمارستان ها و ادارات تابعه، رسیدگی اسناد انجام می شود و پس از 

تایید، مطالبات در اسرع وقت پرداخت می شود.
زمانی اضافه کرد: مشــکل اصلی در خصوص دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان، ارســال با تاخیر اسناد از سوی مراکز وابســته به آن است و 
از طرفی شــواهدی وجود دارد که پول های واریزی از طرف بیمه ها در 

محل اصلی خود هزینه نمی شود.
معاون توسعه مدیریت و منابع بیمه سلامت اســتان اصفهان گفت: 
رویکرد بیمه سلامت، خدمت به مردم با بهترین کیفیت و در کمترین 
زمان ممکن اســت که این خدمات درمانی باید توســط پزشــکان و 
مراکز درمانی انجام شود و مجموعه بیمه سلامت تنها ناظر به عملکرد 
آن ها و موظف به پرداخت به موقع مطالبات اســت و اساس عملکرد 
بیمه ســلامت مبنی بر حسن نیت، تســریع در رســیدگی به کارها و 

خدمت رسانی خردمندانه است.

اعلام نتایج نهایی نقل 
و انتقالات فرهنگیان 
اصفهانی در هفته دوم 

شهریورماه
معاون پژوهش برنامه ریزی و توسعه 
منابــع اداره کل آمــوزش و پرورش 
استان گفت: زمان اعلام نتایج نهایی 
انتقــالات داخل اســتان، هفته دوم 

شهریور ۱۴۰۲ خواهد بود.

عکس   خبر

رییس پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی استان:

توقف خودروها پیش از گذرگاه خط عابر پیاده الزامی است
رییس پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی استان اصفهان با بیان اینکه در گذرگاه های عابر پیاده حق تقدم با عبور عابران است، توقف خودروها پیش 
از گذرگاه خط عابر پیاده را الزامی اعلام کرد.سرهنگ محمدرضا محمدی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: براساس ماده ۱۶۱ آیین نامه راهنمایی و رانندگی، 
رانندگان موظف هستند پیش از رسیدن به گذرگاه عابر پیاده، در صورت حضور یا عبور اشــخاص وسیله نقلیه خود را متوقف کنند و با دادن علامت رانندگان پشت 
سر را نیز به توقف دعوت کنند تا عابران پیاده با آرامش از خطر عابر پیاده عبور کنند.وی با بیان اینکه در گذرگاه های عابر پیاده حق تقدم با عبور عابران است، افزود: 
رعایت این حق از سوی رانندگان احترام به حقوق شهروندان و عابران پیاده ای است که از گذرگاه مربوط به خود عبور می کنند و به نوعی نشانه فرهنگ بالای رانندگان 
است.رییس پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی استان اصفهان توقف خودروها پیش از گذرگاه عابر پیاده را برابر قانون الزامی دانست و خاطرنشان 

کرد: رانندگانی که حق تقدم عابران را در گذرگاه های خط عابر پیاده رعایت نکنند، توسط دوربین ها و کارشناسان پلیس راهور مورد اعمال قانون قرار می گیرند.

زائران عتبــات عالیات دریافت یــا تمدید گذرنانه 
خود را به ساعات پایانی قبل از سفر موکول نکنند.

رییــس اداره مهاجــرت و گذرنامــه فرماندهــی 
انتظامی استان اصفهان گفت: گذرنامه باید بالای 
۶ ماه اعتبار داشــته باشــد و افراد متقاضی حتما 
به زمان ســفر خود توجه داشته باشــند چنانچه 
می دانند در مدت سفر از این اعتبار کم خواهد شد 

حتما از هم اکنون اقدامات لازم را انجام دهند.
ســرهنگ نعمت ا... طاهرپور افزود: گذرنامه های 
مخدوش قابلیت بهره برداری نداشته و باید نسبت 

به تعویض آن ها اقدام شود.
وی تصریح کــرد: با توجه به تجربیات ســال های 
گذشته که شــاهد آن بوده ایم بعضا متقاضیان با 
رعایت نکردن نکات اعلام شده باعث تراکم زیاد در 

مراکز صدور گذرنامه می شوند.
رئیس اداره مهاجرت و گذرنامه فرماندهی انتظامی 
استان اصفهان به شــرایط جدید سفر های زیارتی 
خارج از کشور اشــاره کرد و گفت: امسال همکاران 
بنده در فراجــا هماهنگی هایی با دولت عراق برای 
تنظیم یک سند مسافرتی زیارتی به عنوان پروانه 
گذر زیارتــی انجام داده اند و برتــری و مزیت این 
پروانه نســبت بــه گذرنامه های رســمی قیمت 
پایین تر و صدور ســریع تر آن اســت که به محض 
اجرایی شدن از طریق پلیس اطلاع رسانی خواهد 

شد.
سرهنگ طاهرپور افزود: افرادی که متقاضی سفر 
بوده و مشــمول اخذ کارت ملی هســتند چنانچه 
تاکنون کارت ملی خود را دریافت نکرده اند هرچه 

ســریع تر با مراجعه به دفاتر پیشخوان دولت این 
موضوع را پیگیری کنند.

رییــس اداره مهاجــرت و گذرنامــه فرماندهــی 
انتظامــی اســتان اصفهــان خاطرنشــان کــرد: 
متقاضیانی هــم کــه کارت پایان خدمــت آن ها 
قدیمی است نسبت به تعویض کارت پایان خدمت 
خود و اخذ کارت پایان خدمت هوشمند اقدام کرده 

تا در زمان صدور گذرنامه با مشکل مواجه نشوند.

رییس اداره مهاجرت و گذرنامه فرماندهی انتظامی استان اصفهان تاکید کرد:

ضرورت تسریع زائران اربعین برای دریافت گذرنامه

محققان اصفهانی به روش  نوین تیمار درختان آسیب دیده 
دست یافتند

محققان دانشگاه صنعتی اصفهان به روش نوین شیمی درمانی برای تیمار درختانی که بر اثر بیماری، 
آفت و خزان زودرس دچار زوال می شوند، دست یافتند.به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از پایگاه 
اطلاع رســانی دانشــگاه صنعتی اصفهان، تکنیک درون درمانی درختان، روشی است که در آن با 
استفاده از کپســول های حاوی محلول 
تحت فشــار، به رفع مشــکلات درخت 
و بهبود روند رشــد آن کمک می شــود. 
محلول داخل این کپســول ها شــامل 
ترکیبات فرموله شده و اختصاصی برای 
مشکلات مختلف ازجمله آفت، بیماری، 
خزان زودرس و ســایر بیماری هاست 
که بسته به نوع مشــکل درخت، دارای 
ترکیبات متفاوت بوده و باتوجه به ابعاد 
تنه درخت، بین ســه الی هفت کپسول 
تزریق می شود. یکی از تکنیک های درون درمانی، روش شیمی درمانی یا کموتراپی است که در این 
روش درختانی که از آن ها قطع امید شــده و مراحل پایانی عمر خود را طی می کنند، مورد تیمار و 
بازیابی قرار می گیرند.علی نیک بخت، عضو هیئت علمی گروه باغبانی دانشکده مهندسی کشاورزی 
دانشگاه صنعتی اصفهان در ارتباط با روش انجام کموتراپی اظهار داشت: در این روش یک شوک 
مثبت به درخت وارد می شود که طی آن معدود برگ های موجود روی درخت می ریزند و بعد از دو 
هفته برگ های جدید تولید می شود، درواقع با استفاده از این شوک، درخت به شرایط اصلی زندگی 
خود برمی گردد.وی ادامه داد: علاوه بر واردکردن شوک به درخت، اصلاحاتی نیز بر روی خاک انجام 
شده و ترکیباتی به آن اضافه می شود، این روش تلفیقی، کاملا جدید و خلاقانه بوده و حاصل سال ها 
تحقیق و پژوهش توسط محققین دانشگاه صنعتی با همکاری مجموعه های بین المللی است که 
برای اولین بار ابداع و اجرا شد.عضو هیئت علمی گروه باغبانی دانشکده مهندسی کشاورزی دانشگاه 
صنعتی اصفهان در ارتباط با یکی دیگر از روش های تیمار درختان به نام خفته درمانی ابراز داشت: 
این روش اغلب در بهمن ماه انجام می شــود و مواد موردنظر در زمانی که درخت خواب بوده و هیچ 
برگی ندارد، به تنه درخت تزریق می شود تا در ابتدای فصل بهار که درخت بیدار می شود، این مواد را 
در اختیار داشته و با رشد مناسب، روال زندگی خود را ادامه می دهد.وی افزود: مثل همه موجودات 
زنده، درختان نیز بیمار می شــوند و نیاز به تیمار و درمان دارند، باتوجه به وجود برخی مشکلات و 
تغییرات اقلیمی، دمای بالا، آفات و بیماری ها و خشکسالی هایی که در نقاط مختلف کشور رخ داده 
است، مشکلاتی برای درختان به وجود آمده که باعث شده درختان دچار مراحل مختلف زوال بشوند 

و با اجرای این روش ها، تلاش می شود که درختان به روال طبیعی زندگی خود برگردند.
نیکبخت با ابراز مسرت از اجرای روش های تیمار درختان آسیب دیده خاطرنشان کرد: روش هایی 
که حاصل سال ها تحقیق و توسعه محققان در این دانشــگاه است، اکنون در بخش های مختلف 
استان اصفهان ازجمله شهرستان های خمینی شهر، شاهین شهر، نجف آباد، گلدشت و سایر شهرهای 
کشور بر روی درختانی همچون چنار و ناروند درحال اســتفاده بوده و جان هزاران درخت را نجات 
داده است.وی افزود: امیداست این روند ادامه یافته و بتوان درختان ارزشمند فضای سبز شهری 
و همچنین باغ هایی که دچار آفات هســتند را نجات داد، مثل درختان گردو که دچار آفت چوبخوار 
هستند و نخیلات جنوب کشور که به شدت دچار آفات مختلفی شده اند و سالیانه هزاران درخت نخل 
در این مناطق قطع و سوزانده می شود.به گزارش مهر، تحقیق و پژوهش در حوزه روش های درمان 
و بازیابی درختان از سال ۱۳۸۸ توسط دکتر نیک بخت در دانشگاه صنعتی اصفهان آغاز شده که یک 
برنامه مشترک با یک مجموعه دانشگاهی در اسپانیا است که در کشورهای مختلف انجام می شود 

و انجام این فعالیت در ایران به عهده محققان دانشگاه صنعتی اصفهان بوده است.

خبر روزخبر

رییس سازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشی شهرداری اصفهان خبر داد:

حمایت شهرداری از بیش 
از ۱۶۰۰ تشکل  و نهادهای 
اجتماعی در سال گذشته

رییس ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شــهرداری اصفهــان گفت: در ســال گذشــته 
حدود یک هــزار و ۶۹۶ حمایت از تشــکل ها و 
نهادهای اجتماعی به جهت همکاری و همدلی 
بیشتر داشــتیم و از ابتدای شــروع سال ۱۴۰۲ 
تاکنون این آمار به یک هزار و ۹۵۰ مورد کمک به 
تشکل ها رسیده است.به گزارش خبرنگار ایمنا، 
کمال حیدری در گردهمایــی فعالان اجتماعی 
و فرهنگی و نکوداشــت هفته مشــارکت های 
اجتماعی با نقش آفرینی تشــکل های مردمی 
با اشاره به شــعار »اصفهان من شهر زندگی«، 
اظهار کرد: با توجه به رویکرد این دوره از مدیریت 
شــهری، اتفاقات خوبی در واحد مشارکت های 
اجتماعی رقم خورده است.وی افزود: به کارگیری 
و اســتفاده از افراد دغدغه مند برای حل مسائل 
و مشــکلات یکی از این اقدامات است که حوزه 
جوانان، نوجوانــان، بانــوان و محله محوری و 
مســجدمحوری در اولویت هســتند؛ برنامه ها 
در شــش محور ارائه می شــود.رییس سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان 
گفت: فراخوان های مناســبتی مســئله محور 
داریم و بسیاری از مراکز را به افرادی که قابلیت 
دارند، واســپاری می کنیم.وی ادامــه داد: در 
برنامه »سلام همســایه« به نقش مساجد در 
محلات توجه کردیم، توانمندسازی تشکل ها را 
در برنامه های خود مدنظر داشته ایم؛ موضوعاتی 
مانند فرزندآوری، جوانی جمعیت، ســلامت و 
بهداشت، سواد رســانه و… به فراخوان گذاشته 
شده است.حیدری تصریح کرد: در سال گذشته 
حدود یک هــزار و ۶۹۶ حمایت از تشــکل ها و 
نهادهای اجتماعی به جهت همکاری و همدلی 
بیشتر داشــتیم و از ابتدای شــروع سال ۱۴۰۲ 
تاکنون این آمار به یک هــزار و ۹۵۰ مورد کمک 
به تشکل ها رسیده اســت.وی خاطرنشان کرد: 
آرزو داریم روزی برسد که نقش خود را در پازل 
مشــارکت پیدا کنیم و هدفمند بــه افق بهتری 
برسیم، امروز با بلوغی که در تشکل ها می بینیم، 

فرصت همدلی و همفکری فراهم است.



سرپرست سپاهان:

انتظار داشتیم ذوب آهن تسهیلات بیشتری به هواداران سپاهان بدهد
سرپرست تیم فوتبال سپاهان پس از پیروزی در دربی اصفهان گفت: انتظار داشتیم ذوب آهن تسهیلات بیشتری به هواداران سپاهان بدهد.مهدی سلیمی 
در پایان دیدار مقابل ذوب آهن در جمع خبرنگاران اظهار داشــت: به نظرم بازی مهمی را مقابل ذوب آهنی که نسبت به سال های قبل کاملا متحول شده بود 
کسب کردیم که با این 3 امتیاز با روحیه خوبی به دیدار مقابل استقلال می رســیم.وی افزود: این پیروزی را به هوادارانی که با شرایط سختی خودشان را به 
ورزشگاه رساندند، تقدیم می کنم و امیدوارم حمایت آن ها در دیدارهای آینده نیز ادامه دار باشد.سرپرست سپاهان در مورد ارتباط خوب با رسانه ها و حضور 
بر روی خط یکی از برنامه های ورزشــی گفت: این واکنش ها به تیمی که مدعی قهرمانی به شمار می رود طبیعی اســت، اما اعتقاد دارم همه اعضای تیم و 
هواداران باید آرامش خودمان را حفظ کنیم و به موقع به این واکنش ها پاسخ درســتی بدهیم.وی درباره حضور نام محمد کریمی، بازیکن مصدوم این تیم 
در فهرست 18 نفره و حضور برایان دابو بازیکن خارجی در کنار تیم پیش از بازی تصریح کرد: محمد کریمی را به علت مصدومیت چند هفته در اختیار نداریم؛ 

اما کارت بازیکن خارجی برای هفته آینده صادر می شود و او را کنارمان خواهیم داشت.
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بودجه استقلال زیر 300 میلیارد آمد!
بودجه باشگاه استقلال با تغییرات صورت گرفته در قراردادها به زیر 300 میلیارد تومان آمد. با تغییرات 
ایجاد شده در لیست بازیکنان و کادرفنی استقلال، بودجه این باشــگاه به زیر 300میلیارد تومان آمده 
و البته که باید بازهم تغییراتی در مبالغ قراردادها ایجاد شود.استقلالی ها که بودجه خود را برای فصل 
جاری 330 میلیارد برآورد کرده بودند، نتوانستند به واسطه قوانین سقف بودجه برخی قراردادهای خود 
را ثبت کنند. مدیران باشگاه در این شرایط تغییراتی را در لیست بازیکنان و قرارداد نفرات ایجاد کردند 
تا بتوانند نفرات جدیدی را به لیست اضافه کنند.چند روز قبل اعلام شد که رقم قراردادهای ثبت شده 
استقلال به 302 میلیارد تومان رسیده و حالا با توجه به تضمین قبلی و تغییرات ایجاد شده این رقم به 
کمتر از 300 میلیارد تومان کاهش پیدا کرده است.علی سامره، سرپرست استقلال بعد از دیدار با ملوان 
در جمع خبرنگاران اعلام کرد که استقلال صد درصد سقف بودجه را رعایت کرده تا کاهش بودجه به زیر 
300 میلیارد تومان را بیان کند.البته مدیران استقلال برای ثبت قرارداد برخی دیگر از بازیکنان خود مجبور 
به ایجاد تغییرات جدید در مبالغ قراردادها هستند تا ضمن سقف بودجه از همه نفرات خود استفاده کنند.

 

مهدوی کیا، دو بازیکن جدید به فوتبال تحویل داد
دو بازیکن جوان فصل گذشته آکادمی کیا با مس رفسنجان قرارداد بسته اند و کار خود را شروع کرده اند.

مس رفسنجان که در نقل و انتقالات تابستانی ستاره سرشناسی را به خدمت گرفته، از توجه به جوانان 
نیز غافل نشــده و جزو معدود باشگاه هایی است که برای پر کردن لیســت زیر 21 ساله های خود نیز 
اقدام کرده است.از این رو مسی ها با میثم رضایی و ماهان کاکو دو بازیکن 20 ساله که در فصول گذشته 
برای تیم آکادمی کیا توپ می زدند را با تایید ساکت الهامی و با قراردادهایی سه ساله به خدمت گرفتند 
تا سیاســت های جوانگرایی خود را نیز جلو ببرند.دو بازیکن تازه وارد مسی ها در لیست سهمیه زیر 21 
ساله های این تیم رفسنجانی قرار خواهند گرفت و شانس بازی در لیگ برتر را نیز خواهند داشت.گفتنی 
است؛ آکادمی کیا در رده های مختلف سنی چند سالی است زیر نظر مهدی مهدوی کیا کاپیتان سابق 

تیم ملی ایران فعالیت می کند و بازیکنان زیادی را به فوتبال معرفی کرده است.
 

رقابت »طارمی« با ستارگان دنیا برای انتقال به منچستر
نام ستاره ایرانی پورتو بار دیگر به همراه باشگاه منچســتر یونایتد مطرح شد.طبق گزارش رسانه های 
هواداری باشگاه منچستر یونایتد بعد از گذشت اولین هفته از لیگ برتر انگلیس اریگ تن هاگ سرمربی 
شیاطین سرخ به شدت به جذب یک مهاجم دیگر فکر می کند.سرمربی هلندی می خواهد یک مهاجم 
دیگر جذب کند تا بتواند مشکلات خط حمله را حل کند. گزارش ها نشان می دهد مهدی طارمی ستاره 
ایرانی پورتو یکی از گزینه های تن هاگ برای منچستر یونایتد است.اما طارمی تنها گزینه شیاطین سرخ 
نیست بلکه نام ژائو فلیکس مهاجم اتلتیکو، ویکتور اوسیمن مهاجم ناپولی و آقای گل سری آ و کولو موانی 
مهاجم فرانکفورت مطرح است.ستاره ایرانی مشتریان زیادی در تابستان داشت. میلان و اینتر دو غول 
فوتبال ایتالیا برای جذب طارمی اقدام عملی کردند ولی اصرار پورتو برای فروش ستاره ایرانی با مبلغ 30 
میلیون یورو باعث انصراف این باشگاه ها شد.تاتنهام دیگر باشگاه انگلیسی خواهان جذب طارمی بود 

که به خاطر مبلغ درخواستی پورتو از جذب این بازیکن ایرانی منصرف شد.
 

بوسه یاغی بزرگ بر صورت بازیکن خاص استقلال
بالاخره طلسم حضور مهدی هاشمی نسب روی نیمکت استقلال شکسته شد و مربی محبوب هواداران، 
توانست مجوزهای لازم برای اضافه شدن به کادرفنی آبی ها را دریافت کند و در دیدار با ملوان، شاگردانش را 
هدایت کرد.بزرگ ترین یاغی فوتبال ایران که هنگام گرم کردن انگیزه خاصی به بازیکنان می داد و آنها را برای 
پیروزی تهییج می کرد، در پایان بازی به سراغ شاگردانش رفت و به آنها خسته نباشید گفت.در این میان، 
هاشمی نسب استقبال ویژه ای از کوین یامگا داشت و وینگر فرانسوی را به آغوش کشید و صورت او را بوسید.

زشکافه ورزش ور

واکاوی هفتاد و سومین شهرآورد اصفهان؛ 

 جذاب، زیبا و تماشایی
  هفته دوم رقابت های لیگ برتر فوتبــال، جام خلیج فارس، 
با برگزاری 5 دیــدار ادامه یافت که یکــی از این رقابت ها بین 
تیم های سپاهان و ذوب آهن در ورزشگاه فولادشهر برگزار شد و شاگردان 
مورایس در پایان بــازی ذوب آهن را با نتیجه 2 بر صفر شکســت دادند.

ســپاهان در دومین ایستگاه لیگ 3 امتیاز شیرین شــهرآورد اصفهان را 
به حســاب خود واریز کرد تا جایگاهش را به عنــوان جدی ترین مدعی 
لیگ تثبیت کند و به صدر جدول برســد؛ این دیدار در شرایطی برگزار شد 
که تغییرات گسترده ذوب آهن از یک سو و حضور ستاره های باکیفیت در 
ترکیب سپاهان از سوی دیگر باعث شده بود که هر دو تیم از انگیزه بالایی 
برخوردار باشند و هیجان و جذابیت مسابقه دو چندان شود.ذوب آهن در 
شرایطی آماده میزبانی از سپاهان شده بود که هفته گذشته ملوان بندرانزلی 
را با نتیجه 2 بر یک شکست داد تا علاوه بر کسب 3 امتیاز دلچسب، روند 
ناکامی در دیدارهای افتتاحیه را نیز بشــکند؛ شــاگردان ربیعی به دنبال 
تداوم روند موفقیت هایشــان بودند و تلاش می کردند تا مقابل سپاهان 
شگفتی ساز شوند، اتفاقی که در عمل رخ نداد و گاندوهای اصفهانی با وجود 
فوتبال خوبی که به نمایش گذاشــتند، در نهایت نتیجــه را واگذار کردند. 
ذوب آهن با این نتیجه 3 امتیازی باقی مانده و با توجه به سایر نتایج رقم 
خورده در لیگ در رده هفتم جدول ایستاده است.در آن سو سپاهان درحالی 
به مصاف ذوب آهن رفته بود که هفته گذشته در حساس ترین بازی هفته 
تیم فوتبال تراکتور را با نتیجه 3 بر یک شکست داد تا لیگ بیست و سوم 
را رویایی آغاز کند؛ شاگردان مورایس به دنبال تثبیت جایگاه شان به عنوان 
مدعی اول قهرمانی بودند و از طرف دیگر می دانستند که هفته آینده بازی 
حساسی مقابل استقلال در پیش دارند و به همین دلیل نتیجه شهرآورد 
برای آنها ارزش دو چندانی داشت و در نهایت نیز توانستند 3 امتیاز حیاتی 
را کسب کنند. سپاهان با نتیجه 6 امتیازی شده و به دلیل تفاضل گل بهتر 

نسبت به سایر تیم ها فعلا در صدر جدول جای گرفته است.

   روزهای خوب فوتبال اصفهان
فوتبال اصفهان نویدبخش روزهای خوبی است؛ در طول فصل اخیر هیچ 
وقت نشــده بود که ذوب آهن و ســپاهان به طور هم زمان در اوج قدرت 
باشند؛ اما نوع نمایش و عملکرد این دو تیم در شهرآورد بزرگ اصفهان 
نشان داد که در فصل جاری هم ذوب آهن و هم سپاهان از شرایط خوبی 

برخوردار هستند و این خبر مسرت بخشی برای فوتبال اصفهان است.
هفتاد و سومین شهرآورد بزرگ اصفهان بازی جذاب و دیدنی از آب درآمد 
که در آن همه چیز وجود داشت از موقعیت های متعدد گلزنی تا پنالتی و 
گل؛ نکته قابل توجه آنکه هم ذوب آهن و هم سپاهان فوتبال باکیفیتی 
را به نمایش گذاشتند و از انسجام تیمی و تاکتیکی قابل ملاحظه ای بهره 
می برند با این حال تیم مورایس مزد بازی هوشــمندانه و تجربه بالاتر 

بازیکنانش را گرفت و توانست پیروز این دیدار تماشایی شود.

   سپاهانِ لیگ بیست و سوم 
 شاگردان مورایس در فصل جاری صبورانه تر از فصل گذشته بازی می کنند 

و اگر چه در بازی های آنها دیگر خبری از آن نمایش های سراسر هجومی و 
آتشین نیست، اما راه نتیجه گیری را فرا گرفته  و زهردارتر گذشته هستند و 
دربی را نیز با اتکاء به همین تجربه و برتری تیمی به سود خود تمام کردند.
شاگردان مورایس اگرچه در فاکتورهایی مانند مالکیت توپ، تعداد و دقت 
پاس برتری چشم گیری نسبت به ذوب آهن نداشتند، اما در تعداد خلق 
موقعیت، شوت ها و شوت در چارچوب بهتر از تیم ربیعی ظاهر شده و بهره 
بیشتری نیز از موقعیت ها گرفتند.ســپاهانی ها با آرایش 1_3_2_4 به 
میدان آمده بودند و در زمان حمله به سیستم 3_3_4 تغییر آرایش داده 
و در زمان دفاع به سیستم 1_5_4 تغییر شیوه می دادند. تیم موریس 
برخلاف هفته اول رو به بازی مالکانه آورده بودند و تلاش داشــتند تا با 
پرس از بالا، تیم ربیعی را در یک ســوم دفاعی خودش تحت فشار قرار 
داده و حرکات ترکیبی، ارسال های عرضی و پاس به عمق دفاع از خلأهای 
موجود در خط دفاعی ذوب آهن بهره بگیرند.ربیعی، شناخت دقیقی از 
نقاط ضعف و قوت سپاهان داشــت و در این بازی تلاش کرده بود تا با 
کم کردن فاصله بین خطوط تیمش، معبرهای نفوذی سپاهان را ببندد؛ 
سبزپوشان اصفهانی در این بازی رو به ارائه یک فوتبال واکنش گرایانه 
آورده بودند و تلاش داشــتند تا با واگذار کردن مالکیت توپ به حریف، 
دست به پوشش گسترده فضاهای بازی بزنند و به همین منظور لایه های 
دفاعی متعددی را تشکیل داده بودند و تلاش داشتند تا با پرس سنگین 

و قطع توپ های مداوم، مانع بازی ســازی هافبک های سپاهان شده 
و با ضد حملات ســرعتی و پرتعداد به گل برسند.بازیکنان ذوب آهن در 
این نیمه با تمرکز بالایی ظاهر شدند و فوتبال کم اشتباهی را ارائه دادند؛ 
اگرچه بازیکنان ذوب آهن در این نیمه اشتباهاتی نیز داشتند ولی شیوه 
بازی فشرده و حساب شده آنها به سپاهان اجازه نداد تا موقعیت هایش 
اســتفاده چندانی ببرد؛ اما در نیمــه دوم ورق بازی برگشــت و گلزنی 
زودهنگام شاگردان مورایس باعث شــد تا ذوبی ها برای جبران نتیجه 
تغییر تاکتیک دهند و هجومی تر از قبل بازی کنند.یکی از نکات قابل توجه 
در بازی سپاهان به سرعت انتقال توپ و تغییر فاز شاگردان مورایس از 
دفاع به حمله بر می گردد؛ سرعت بالای بازیکنانی مثل زکی پور، رضاییان، 
احمدزاده و شکاری به سپاهان اجازه می دهد تا هنگام دفاع به سرعت 
جمع شده و پس از در اختیار گرفتن مالکیت توپ، با همان سرعت بازی را 
باز کنند و تنها با چند پاس آرایش هجومی به خود بگیرند و همین قابلیت 
موجب شده تا زردپوشــان اصفهانی در ضدحملات به شدت خطرناک 
باشند.ســپاهان و ذوب آهن بازی پایاپایی را نیز ارائه دادند و در بیشتر 
فاکتورها عملکردی نزدیک به هم داشتند، اما زردپوشان اصفهانی صبورتر 
بوده و با هوشمندی بیشتری بازی کردند و همین امر در کنار بازی خوانی 
مورایس و تجربه بیشتر سپاهانی ها باعث بهره وری بیشتر زردپوشان از 

موقعیت های گلزنی بازی و در نهایت پیروزی آنها شد.

ستاره اسپانیایی خواهان جدایی از بارسلونا
وینگر اسپانیایی باشگاه بارسلونا درخواست خروج خود را به مدیران اعلام کرده است.آنسو فاتی، وینگر 
اسپانیایی باشگاه بارسلونا خواهان ترک اردوی کاتالان ها در همین پنجره نقل و انتقالات است.آنسو فاتی 
به تازگی به مدیران باشگاه بارسلونا اعلام کرده اســت که دیگر نمی خواهد در این باشگاه بماند و علاقه 
دارد تا در این پنجره سریعا از اردوی آبی اناری ها خارج شود.فاتی در اغلب بازی های فصل گذشته روی 
نیمکت بوده و نقش کمی در موفقیت های باشگاه داشته است. ژاوی هرناندز، سرمربی بارسلونا نیز اخیرا 
به او اعلام کرده که وی هیچ جایی در پروژه بارســا ندارد. ژاوی در اوایل پنجره به وی گفته بود که بهترین 
گزینه برای او ترک باشگاه است اما فاتی به ادامه دادن در بارسا علاقه مند بود اما اکنون، او دیگر به حضور 
در یافتن جایگاهی ثابت در ترکیب بارسا امید ندارد و خواهان جدایی است.فاتی در فصل 201۹ در سن 
16 سالگی به بارسلونا پیوست. او در شروع دوران فوتبالی خود عملکرد خوبی از در بازی ها نشان داد؛ اما 
مصدومیت شدیدش باعث شد پیشرفت وی با مشکل مواجه شود. فاتی در ابتدا یکی از آینده دارترین 
مهره های باشگاه بود به گونه ای که پس از خروج مسی از بارسلونا، شماره 10 باشگاه به فاتی رسید.پس از 
وقفه های طولانی بین سال های 2020 تا 2022، این وینگر اسپانیایی به ترکیب بارسا بازگشت؛ اما حضور 
رافینیا و ظهور ستاره هایی همچون پدری و گاوی باعث شد زمان زیادی به وی در بازی ها نرسد و ارزش این 
بازیکن کاهش یابد.باشگاه های منچستر یونایتد، آرسنال و تاتنهام علاقمند به وینگر اسپانیایی بارسلونا 

هستند و از سویی دیگر زمزمه هایی از تلاش باشگاه های عربستانی برای جذب وی به گوش می رسد.
 

ادعای عجیب »مسی« به همه شایعات پایان داد!
لیونل مسی، ستاره آرژانتینی، مشکلش برای بازی روی چمن مصنوعی را رد کرد و مدعی شد که منتظر 
است تا ز ودتر این تجربه را به دست آورد.از زمان پیوستن مسی به اینترمیامی این موضوع مطرح بود که 
او برای بازی روی چمن مصنوعی که در بعضی از ورزشگاه های تیم های حاضر در لیگ آمریکا به کار رفته، 
به مشکل خواهد خورد. بسیاری معتقد هستند که احتمال مصدوم شدن بازیکنان و خصوصا بازیکنانی 
که به بازی روی این چمن عادت ندارند بیشتر است و این موضوع خطر بزرگی برای این ستاره آرژانتینی 
و تیمش بود. اما به نظر نمی رسد که این بازیکن مشکلی با بازی روی چمن مصنوعی داشته باشد، بلکه 
مشتاق است تا پس از سال ها بار دیگر این اتفاق را تجربه کند. او در گفت وگو با خبرنگاران در این باره اظهار 
داشت: »من با هم تیمی هایی که برای مدتی بسیار طولانی تر اینجا هستند صحبت کرده بودم و و متوجه 
شدم که حتی آنها هم گاهی با شرایطی سخت روبرو هستند و به این وضعیت عادت نکردند. این موضوع 
درباره چمن مصنوعی هم صدق می  کند. از آخرین باری که روی چمن مصنوعی بازی کردم مدتی طولانی 
گذشته؛ اما من در زمانی که بازیکن آکادمی بودم روی این چمن ها بازی کردم و مشکلی ندارم که دوباره 
چنین چیزی را تجربه کنم.«اینترمیامی حداقل دو بازی دیگر برابر آتلانتا در 16 سپتامبر و شارلوت در 21 

اکتبر روی چمن مصنوعی خواهد داشت و باید دید که شرایط مسی در مواجه با آن چطور خواهد بود.
 

گلایه جالب رییس باشگاه الشباب عربستان
خریدهای دیوانه وار چند تیم عربستانی کار سایر باشگاه های این کشور برای جذب بازیکن را با مشکل 
مواجه کرده است.خریدهای سرسام آور تیم های متعلق به صندوق سرمایه گذاری دولتی عربستان، 
عرصه را بر سایر تیم های لیگ این کشور تنگ کرده است. جنون غیرقابل هضم تیم های الاتحاد، النصر، 
الاهلی و الهلال در پنجره تابســتانی جاری کار را به جایی رســانده که خیلی از ستاره های فوتبال اروپا 
همچنان منتظر گوشه چشمی برای بستن چمدان و سفر به عربستان هستند؛ این اما فقط یک بخش 
ماجراست. ولخرجی این 4 باشگاه و تا حدودی الاتفاق باعث شده ســایر باشگاه های فعال در لیگ 
عربســتان که بودجه ویژه دریافت نمی کنند در مذاکره با بازیکنان و باشگاه های مبدأ با مشکل مواجه 
شوند، چرا؟ چون حالا همه انتظار پیشنهادهای نجومی از سوی تمام باشگاه های عربستانی دارند.خالد 
البلتان، رییس باشگاه الشباب در تلویزیون عربستان با اشاره به همین موضوع گفت: وقتی می گویید 

اهل یک باشگاه عربستانی هستید، بازیکنان مطالبات مالی خود را سه برابر می کنند! 

خبر  روز

پیشکسوت فوتبال:

سپاهان پیروز شد؛ اما 
 ذوب آهن تیم قابل

 احترامی بود
پیشکســوت فوتبال کشــور گفت: تا حدودی 
پیش بینی می شد که طلایی پوشان پیروز میدان 
باشــند، اما شــاگردان ربیعی برابر حریف خود 
قابل احترام بازی کردند و یــک فوتبال زیبا را از 
خود نشان دادند.رســول کربکندی در گفت وگو 
باخبرنگار ایمنــا درباره عملکــرد ذوب آهن در 
شــهرآورد اصفهان اظهار کرد: ذوب آهن مقابل 
تیمی قرار گرفت که بسیار پرمهره بود و ستاره های 
بزرگــی را در زمیــن و روی نیمکت داشــت؛ تا 
حدودی پیش بینی می شــد که طلایی پوشان 
پیروز میدان باشــند اما با توجه به نمایشی که 
شــاگردان ربیعی از خود ارائه دادند و با دوندگی 
بی امان خود بازیکنان اثرگذار ســپاهان را از کار 
انداختند، در نیمه اول بازی یک جدال پایاپای را 
شاهد بودیم و سبزپوشان موقعیت های مطلوبی 
برای گلزنی داشتند.وی افزود: شاگردان ربیعی 
یک تیم بازنده نبودند و فوتبال زیبا را رقم زدند؛ 
درواقع شهرآورد اصفهان جدال تجربه و جوانی 
بود، در نیمه دوم هم تجربه بر اشتباهات جوانی 
سبزپوشــان پیروز شــد؛ به طور کلی این دربی 
زیبا، پرصحنه، جــذاب و غیرقابل مقایســه با 
شــهرآوردهای سایر اســتان ها بود.یشکسوت 
فوتبال اصفهان پیرامون وضعیت سپاهان تصریح 
کرد: شاگردان مورایس با تجربه و اثرگذاری خود 
توانســتند پیروز این میدان باشند؛ مورایس از 
حسین نژاد اســتفاده کرد که عملکرد بی نظیری 
داشــت، در هر حال فرصت دادن بــه بازیکنان 
جوان میان مهره های باتجربه آســان تر است، 
چراکه بازیکــن را به لحاظ روحیــه و فنی ارتقا 
می دهد.وی گفــت: ذوب آهن یــک تیم کاملا 
جوان است و در آینده از این تیم بیشتر خواهیم 
شــنید، چراکه جوانان باانگیزه ای دارد، محمد 
ربیعی با این تیم آینده روشنی خواهد داشت و 
آن ها می توانند نتایج بهتری رقم بزنند؛ سپاهان 
برای قهرمانی بسته شده و سبزپوشان بازیکنان 
گمنامی دارند که به دنبال دیده شــدن هستند. 
به طور کلی شــاگردان ربیعی برابر حریف خود 
قابل احترام بازی کردند و یــک فوتبال زیبا را از 

خود نشان دادند.

فوتبال جهان

عکس خبر  

فولاد پاسخ این کری 
سنگین را می دهد!

بازیکنــان صنعــت نفــت مقابــل 
فولادخوزســتان پس از سوت بازی، 
به سمت عکاسان پشت دروازه فولاد 
رفتند و با ژستی جالب این برد را جشن 
گرفتند. ایــن بازیکنان ، دســت های 
خود را به کنار سر خود بردند تا با نشان 
دادن خوابی آسوده، از برد راحت شان 
در اهواز بگویند. حرکتی که البته طالب 
ریکانی کاپیتــان نفتی ها انجام نداد تا 

حرمت تیم سابقش را حفظ کند.

محمد ربیعی در هشــتمین تقابل با ســپاهان در 
دوران ســرمربی گری خود، برای ششــمین بار در 
برابر این تیم متحمل شکست شد.تیم های فوتبال 
ذوب آهن و ســپاهان اصفهان در چارچوب دومین 
دیدار فصل بیست وســوم رقابت هــای لیگ برتر 
فوتبال باشــگاه های ایران از ساعت 21 در ورزشگاه 
فولادشهر اصفهان مقابل یکدیگر صف آرایی کردند و 
سپاهان در ورزشگاه خانگی همشهری به پیروزی 
دو بر صفر رسید.نبض این دیدار در نیمه اول کاملا در 
اختیار ذوبی ها بود و شاگردان محمد ربیعی باوجود 
اینکه یک بار تیرک دروازه شان به لرزه درآمد نمایش 
بهتری نسبت به تیم پرمهره ســپاهان از خودشان 
ارائه کردند و در نهایت نیمه اول با تســاوی بدون گل 

دو تیــم خاتمه پیدا کــرد تا تعیین تکلیــف نتیجه 
دربی ۷3 اصفهان به نیمــه دوم که نیمه مربیان نیز 
هســت بکشــد.در نیمه دوم بازی متعادل تر شد و 
ســپاهانی ها بازی منطقی تری از خود ارائه کردند. 
در همین بین و پس از گذشــت حدودا 10 دقیقه از 
نیمه دوم، روی یک اشتباه توسط ذوبی ها، ضدحمله 
شاگردان ژوزه مورایس به راه افتاد و شهریار مغانلو با 
زیرکی از مدافع حریف پنالتی گرفت تا رضا اسدی، 
ســپاهان را پیــش بیندازد.ادامه بــازی باتوجه به 
اینکه برخلاف پیش بینی ها هم نبود دوباره به سود 
سپاهان پیش رفت و گل دوم این تیم دوباره روی 
جاماندن مدافعان ذوب آهن توسط شهریار مغانلو 
به ثمر رسید تا دربی نصف جهان به نفع طلایی پوشان 

پایان یابد. بدین ترتیب محمد ربیعی نیمه مربیان را 
به ژوزه مورایس واگذار کرد تا آمار منفی اش مقابل 
ســپاهان تداوم یابد.محمد ربیعی در طول دوران 
مربی گری اش در لیگ برتر، هشــت بار با تیم های 
مختلف روبه روی سپاهان قرار گرفته که حاصل آن 
برای این سرمربی جوان فقط یک برد و یک تساوی 
بوده و شش دیدار مابقی را در برابر سپاهان واگذار 
کرده اســت که برای محمد ربیعی آمار قابل قبولی 

محسوب نمی شود.

ژوزه مورایس، نیمه مربیان را از همتای جوان ایرانی اش برنده شد؛

محمد ربیعی؛ سرمربی مورد علاقه سپاهان!



خبر روز 

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه:

کارت نزدن مسافران ۲ میلیارد تومان به اتوبوسرانی 
اصفهان خسارت زد

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه گفت: سال گذشته ۱۶ درصد از مسافران کارت 
اتوبوس خود را نزدند که این موضوع موجب وارد آمدن ضرر ۲ میلیارد تومانی به این شرکت شد.

به گزارش خبرنگار مهر، سیدعباس روحانی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: بر اساس برآوردهای 
انجام شده در آمارگیری از خطوط اتوبوس توســط مدیریت برنامه ریزی، سال گذشته به صورت 
میانگین ۱۶ درصد از مسافران کارت اتوبوس خود را نزدند که این موضوع موجب وارد آمدن ضرر 

دو میلیارد تومانی به این شرکت شده است.
وی با اعــام اینکه بــه زودی تمامی سیســتم های پرداخــت الکترونیک فعال خواهد شــد و 
شــهروندانی که اصفهان کارت ندارند، می توانند از این طریق کرایه خــود را پرداخت کنند، افزود: 
بر اساس مطالعات طرح جامع شبکه حمل ونقل همگانی شــهر اصفهان که با همکاری دانشگاه 
صنعتی انجام شده ، در اصفهان ۱۱ خط اتوبوس تندرو پیش بینی شده که تاکنون چهار خط آن به 

بهره برداری رسیده است.
مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان و حومه با تاکید بر اینکه افزایش خطوط اتوبوس 
تندرو از دیگر برنامه های در دســت اقدام در شــهر اصفهان است، خاطرنشــان کرد: اتوبوسرانی 
اصفهان همگام با سایر بخش های استان اقدام به تغییر ساعت کاری خود در شیفت صبح کرده 
است، بنابراین ناوبران ساعت ۴:۳۰ بامداد در توقف گاه حاضر می شوند و پس از تحویل اتوبوس، 
رأس ساعت ۵:۰۰ بامداد در ایستگاه حضور دارند که این امر موجب افزایش ساعت کار کارکنان و 

ناوگان شیفت صبح و افزایش قابل توجه هزینه ها شده است.
وی، کمبود راننده را از مشکات ناوگان اتوبوسرانی در سراسر کشور دانست و گفت: به رغم فراخوان 

برای جذب ۱۴۰۰ نفر راننده پایه یکم و پایه دوم، تنها موفق به جذب ۳۰۰ نفر راننده شده ایم.
روحانی یکی از راه های برون رفت از مشــکل کمبود راننده را جذب راننده پایه دوم و معرفی آنها 
به مراکز آموزش رانندگی پایه یکم با همکاری پلیس راهور دانســت و اظهار داشــت: این اقدام 
همچنان در جریان اســت و این شــرکت به منظور افزایش انگیزه و همسان سازی حقوق و مزایا 
اقدام بــه پرداخت بن های رفاهی و برخی افزایش های دریافتی متناســب بــا رانندگان قرارداد 

مستقیم کرده است.
 

مدیر منطقه یک شهرداری اصفهان خبر داد:

آغاز عملیات اجرایی پل رابط خیابان صاحب روضات و 
بهستان

مدیر منطقه یک شــهرداری اصفهان از آغاز عملیات اجرایی پل رابــط خیابان صاحب روضات و 
بهستان خبر داد و گفت: این عملیات اقدام مشترک بین مناطق یک و ۹ است که دسترسی شرق 
را به غرب تسهیل و این مسیرها را به یکدیگر متصل می کند.علی رضی زاده در گفت و گو با خبرنگار 
ایمنا با اشــاره به آغاز عملیات اجرایی پل رابط خیابان صاحب روضات و بهستان اظهار کرد: این 
عملیات بین مناطق یک و ۹ شهرداری اصفهان اجرا می شود و دسترسی شرق را به غرب تسهیل 
و و این مســیرها را به یکدیگر متصل می کند.وی افزود: این پل با توجه به حجم تردد و کاهش 
ترافیک پل جهاد، اشرفی و آتشگاه احداث می شود تا بار ترافیک این مسیر کاهش پیدا کند.مدیر 
منطقه یک شهرداری اصفهان با بیان اینکه زیرسازی این عملیات همزمان با تعریض بزرگراه شهید 
خرازی در حال اجراست، تصریح کرد: تعریض این بزرگراه از دیگر اقداماتی است که در راستای 
کاهش ترافیک انجام می شود که در این اقدام قسمت فضای سبز آن منطقه حذف و یک خط عبور 
و مرور خودروها به آن اضافه خواهد شد.وی با بیان اینکه این دو پروژه مکمل یکدیگر است، گفت: 

در واقع با تعریض بزرگراه شهید خرازی، احداث این پل نیز تسریع خواهد شد.

بامسئولان 

۳ ماه پس از ورود TBM شرقی؛

TBM غربی جبهه شمالی 
خط ۲ متروی اصفهان وارد 
ایستگاه طوقچی می شود

مدیر اجرایی ایســتگاه طوقچی خط دو متروی 
 )TBM( اصفهان گفت: دســتگاه حفار مکانیزه
شرقی جبهه شمالی خط دو، شهریورماه امسال 
به ایستگاه طوقچی می رسد و حدود سه ماه بعد 
نیز تی بی ام غربی وارد این ایستگاه می شود که 
طبق برنامه ریزی های انجام شــده تا سال آینده 
کل سازه ایستگاه و دسترســی های آن تکمیل 
خواهد شد.ســیدجلیل نوربخش در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا اظهار کرد: خط دو متروی اصفهان 
حدود ۲۴ کیلومتــر طــول دارد و در حال حاضر 
حدود ۱۵ ایســتگاه آن حدفاصل ایستگاه دارک 
تا ایستگاه کهندژ در حال تکمیل است.وی افزود: 
خط دو از بخش شمال شرقی اصفهان و منطقه 
۱۴ )ایســتگاه دارک( آغاز می شــود و با عبور از 
خیابان های زینبیه، لاله و هاتف، میدان امام علی 
)ع(، خیابان نشاط و فلسطین، به ایستگاه امام 
حسین )ع( می رســد و در این ایستگاه، با خط 
یک تقاطع خواهد داشت.مدیر اجرایی ایستگاه 
طوقچی خط دو متروی اصفهان با اشــاره به این 
ایستگاه به عنوان یکی از ایســتگاه های خط دو 
قطار شــهری اصفهان خاطرنشــان کرد: پروژه 
احداث ایســتگاه طوقچی خردادماه ۱۳۹۹ آغاز 
شــد و رمپ آن نیز پس از جابه جایی تاسیسات 
با همکاری تمام دســتگاه های مرتبط در کوچه 
علی ابن سهل ایجاد شد.وی با بیان اینکه در حال 
حاضر پروژه احداث ایستگاه طوقچی حدود ۷۰ 
درصد پیشــرفت دارد، افزود: اجرای این پروژه 
به صورت »شمع کج« در حال اجراست، بنابراین 
چیزی از سطح زمین مشــخص نیست اما زیر 
زمین فعالیت ها با قوت انجام می شود.نوربخش 
با بیان اینکه ایستگاه طوقچی حدود ۱۲۰ متر طول 
دارد و ۱۲۰ شــمع برای احداث آن مورداستفاده 
قرار می گیــرد، تاکید کــرد: در حــال حاضر نیز 
خاک برداری از این ایستگاه انجام می شود.وی 
 )TBM( خاطرنشان کرد: دستگاه حفار مکانیزه
شرقی جبهه شــمالی )دارک(، شــهریورماه به 
ایستگاه طوقچی می رسد و حدود سه ماه بعد نیز 

تی بی ام غربی وارد این ایستگاه می شود.

جلوه مشاغل بر 
قبور تخت فولاد

درجنوب شرقی شــهر اصفهان 
قبرستان »تخت فولاد« یکی از 
مهم ترین گورستان های تاریخی 
جهــان اســام بــا گنجینه ای 
ارزشــمند از مقبره های بزرگان 

ایران زمین قرار دارد.

عکس خبر

اعزام ۶۰ دستگاه اتوبوس از اصفهان به مرز مهران برای جابه جایی زائران اربعین حسینی
مدیرروابط عمومی شرکت اتوبوسرانی اصفهان و حومه با بیان اینکه ۶۰ دستگاه اتوبوس به مرز مهران برای خدمت رسانی به زائران حسینی اعزام می شود، گفت: 
پس از اتمام مراسم اربعین و اباغ اتمام ماموریت توسط وزارت کشور، اتوبوس ها از مرز مهران به سمت اصفهان بدون مسافر بازمی گردند.سیدمهدی عاءالدینی 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به اعزام ۶۰ دستگاه اتوبوس از اصفهان به مرز مهران برای جابه جایی زائران اربعین حسینی اظهار کرد: ماموریت اصلی آن ها 
سرویس دهی در مرز مهران حدفاصل پارکینگ ها تا نقطه صفر مرزی به طول حدود ۲۰ کیلومتر است.وی افزود: با برنامه ریزی و هماهنگی های لازم روز پنجشنبه ، 
۶۰ دستگاه اتوبوس با ۱۲۰ راننده، اکیپ فنی به همراه یک دستگاه اتوبوس امداد سیار با تمام امکانات همراه با تیم نظارت، همچنین یک دستگاه اتوبوس به منظور 
رفاه و استراحت گاه رانندگان در قالب ستاد اربعین حسینی اعزام شده اند.مدیرروابط عمومی شرکت اتوبوسرانی اصفهان و خاطرنشان کرد: پس از اتمام مراسم 
اربعین و اباغ اتمام ماموریت توسط وزارت کشور، اتوبوس ها از مرز مهران به سمت اصفهان با توجه دستورالعمل پلیس راهور خالی و بدون مسافر بازمی گردند.

وی تاکیدکرد: با توجه به محدودیت ناوگان در داخل شهر سعی شد در ســرویس دهی روزانه مردم خللی ایجاد نشود و با جایگزین کردن اتوبوس های شرکت 
واحد مشکلی در سطح شهر نداشته باشیم.

عضو شورای اسامی شهر اصفهان با اشاره به اعزام 
کارکنان شــهرداری اصفهان به مرزهــای مهران، 
چذابه و کربای معلی گفــت: می توان نیت حضور 
در ایــن راه را مهاجر الی ا... کنیم؛ این ســفر کاری 
نیست، عشــق است و بدون شــک از عرش برات 

حضور امضا می شود.
مجید نادرالاصلی در آیین بدرقه خادمان شهرداری 
اصفهان در اربعین حســینی اظهار کرد: حضور در 
راهپیمایی و حماســه عظیم اربعین حسینی پا در 
جای پای حضرت زینب )س( گذاشتن است، از 

این رو امیدوارم همه در این راه شهید شویم.
وی با اشاره به اعزام کارکنان شهرداری اصفهان به 
مرزهای مهران، چذابه و کربای معلی تصریح کرد: 
می توان نیت حضور در این راه را مهاجر الی ا... کنیم، 
این سفر کاری نیست، عشق است، بدون شک از 

عرش برات حضور امضا می شود.
عضو شورای اسامی شهر اصفهان تاکید کرد: عشق 
حسین )ع( فروکش کردنی نیست، عشق حسین 
)ع( کیمیایی اســت که کار و خدمت را به عبادت 

تبدیل می کند.

وی گفت: تاقی روز بازگشــت آزادگان سرافراز به 
میهن اسامی با اعزام خادمان شهرداری اصفهان 
به کربا معنا دار اســت؛ خدمت به زائران حسین 
)ع( در کربا، مدال افتخار و طایی است که نصیب 

و رزق هر کس نمی شود.

عضو شورای اسامی شهر:

عشق حسین )ع( کار را به عبادت تبدیل می کند

۱۰ تنی امحای ریجکت پسماند  راه اندازی دو خط 
به روش تجزیه حرارتی )پیرولیز(، آغاز احداث پروژه 
تصفیه خانه شیرابه به میزان ۲۰ متر مکعب در شبانه روز 
در راستای جلوگیری از آلودگی محیط زیست و جذب 
شیرابه پسماند به زمین و پروژه احداث سکوی انتقال 
پسماند حداقل به میزان ۱۰۰ تن در شبانه روز از جمله 

اقدامات این سازمان در سال گذشته است

تامین اعتبار ۹۴ درصدی پروژه های عمرانی اصفهان در ۴ ماه 
نخست امسال

ابوالفضل قربانی، عضو شورای اسامی شهر اصفهان با اشاره به اباغ قرارداد مپنا برای تکمیل خط دو قطار 
شهری اظهار کرد: از تمام افرادی که در این خصوص پیگیری کردند، تشکر می کنیم؛ انتظار می رود که با انجام 
این موضوع، بخش اول خط دو قطار شهری که قول تکمیل آن داده شده با سرعت بیشتری پیش برود. 
همچنین لازم است از هم اکنون به فکر تهیه بخش های ناوگان هم باشیم تا در زمان لازم دچار مشکل نشویم.
وی افزود: دستور پرداخت ۹۰ میلیون یورو از سوی معاون اول رییس جمهور صادر شده که گام مؤثری در 
این زمینه است.عضو شورای اسامی شهر اصفهان گفت: مبالغ تامین اعتبار شده برای پروژه های عمرانی 

به صورت میانگین در چهار ماه ابتدای سال جاری، ۹۴ درصد بوده که بی سابقه است و جای تقدیر دارد.
 

معاون صدای مرکز صدا و سیمای اصفهان:

نخستین جشنواره ملی رادیویی صدای شهر برگزار می شود
معاون صدای مرکز صدا و سیمای اصفهان گفت: در راستای تعامات با شهرداری و مخاطب محوری 
برای نخستین بار جشنواره ملی صدای شهر در سطح کشور در دو بخش مردمی و حرفه ای در قالب های 
مختلف برگزار می شود.سیدصالح پرورش در آیین بزرگداشت چهاردهمین سالگرد تاسیس مجموعه 
رادیویی صدای شهر اظهار کرد: فضای رادیو دوستانه است، در واقع چیزی که ما را در رسانه در کنار مسلح 
شدن به علم، کار و توانایی های فنی و محتوایی موفق می کند، افزایش همدلی هاست، در این راستا 
همواره تاش کرده ایم در این زمینه گام برداریم.وی افزود: در این دوره اتفاقات خوبی رقم خورد، در 
گذشته نقد زیادی به صدای شهر وارد بود که کمتر به مطالبات مردم توجه می شود و به روابط عمومی 
شهرداری و گزارش دهی تبدیل شده است، در این راستا با همت دوستان تحول خوبی در صدای شهر رخ 
داد و از روابط عمومی و گزارش دهی به سمت مطالبات مردمی پیش رفت.معاون صدای مرکز صدا و 
سیمای استان اصفهان با بیان اینکه در راستای تعامل با شهرداری و مخاطب محوری برای نخستین بار 
جشنواره ملی صدای شهر در سطح کشور برگزار می شود، ادامه داد: این جشنواره در سطح کشور است، 
از این رو تاش می کنیم به عنوان یک جشنواره ماندگار در شهر ثبت کنیم تا امتیازی برای استخدام 
افراد در سازمان باشد.وی با بیان اینکه فراخوان جشنواره از بیست و پنجم مردادماه آغاز می شود و تا 
یکم مهرماه ادامه دارد، گفت: این جشنواره در دو بخش مردمی و حرفه ای در قالب های مختلف برگزار 
می شود.پرورش با بیان اینکه رویکرد جشنواره ملی رادیویی صدای شهر تقویت فرهنگ شهروندی 
اســت و مزایایی برای صدای شــهر دارد، تصریح کرد: محتواهای خوبی از سراسر کشور به دست ما 

می رسد، همچنین استعدادها و توانمندی های جدید برای به کارگیری بیشتر شناسایی می شوند.
 

تور گردشگری تخت فولاد در آینه محرم برگزار می شود
مسئول فرهنگی و گردشگری تخت فولاد گفت: هشتمین تور تخصصی گردشگری در این مجموعه با 
عنوان تخت فولاد در آینه محرم، شهریورماه برگزار می شود.هادی نظری  اظهار کرد: این تور به مناسبت 
ایام سوگواری حضرت اباعبدا...الحسین )ع( برگزار می شود. در تخت فولاد عناصری مثل کتیبه ها، 
حجاری ها و نقاشی های قهوه خانه ای مرتبط با واقعه عاشــورا وجود دارد؛ همچنین آیین ها، خطبا، 
وعاظ، پرده خوانان و شعرای مدفون در تخت فولاد که با این موضوع مرتبطند، معرفی می شوند.نظری  
افزود: هر یک از این مشاهیر و عناصر به تکیه های گوناگون تخت فولاد مربوط می شوند، از جمله تکیه 
خوانساری که تور گردشگری از این نقطه آغاز می شود، سپس به سمت مزار مرشد عباس زریری، از 
تعزیه خوانان معروف و بنام اصفهان حرکت می کنیم. در ادامه وارد تکیه خاتون آبادی می شویم و از 
مزار ضریح ساز معروف، استاد سمیع زاده و مزار استاد شکیب شاعر بازدید می کنیم و در نهایت، از تکیه 
سیدالعراقین و کازرونی بازدید خواهیم کرد.مسئول فرهنگی و گردشگری مجموعه تخت فولاد بیان 
کرد: عاوه بر عناصر و مشــاهیر، آیین هایی نیز از دیرباز در تخت فولاد وجود داشته است، مثل انواع 

نذورات و پرده خوانی ها که در این تور مورد بازدید قرار می گیرد.

اخبار

رییس شورای اسلامی شهر مطرح کرد:

انتشار گزارش عملکرد شش ماهه دوم ۱۴۰۱ شهرداری اصفهان

رییس شورای اسامی شهر اصفهان، جزییات جلسه کمیسیون تلفیق 
این هفته شورای ششم را تشریح کرد.

محمد نورصالحــی در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا اظهارکــرد: یکی از 
اقدامات گســترده و پرحجم شــهرداری که محل مراجعه شهروندان 
اســت، انواع خدمات حوزه شهرســازی به ویژه موضوع صدور پروانه 

ساختمانی و گواهی پایان کار است.
وی با بیان اینکه شهروندان در طول سال با حوزه شهرسازی شهرداری 
مراودات زیادی دارند، بنابراین این حــوزه از اهمیت بالایی برخوردار 
اســت، افزود: در جلسه این هفته کمیســیون تلفیق شورای اسامی 
شهر اصفهان، یک گفت وگوی کامل در رابطه با تجزیه، تحلیل و بررسی 
اقدامات انجام شده، مشکات، زمان بندی برای رفع آن و پیشبرد کار 

تا مرحله نهایی و صدور الکترونیکی پروانه ساختمانی، انجام شد.
رییس شورای اســامی شــهر اصفهان با بیان اینکه برای هر مورد از 
مشکات ســامانه اصنو زمان بندی رفع، در نظر گرفته شد تا در جلسه 
آینده بتوانیم رفع مشکات و پیشرفت کار را بررسی کنیم، خاطرنشان 
کرد: در حوزه مســائل مرتبط با شهرســازی، موضوعــات مربوط به 
کمیسیون ماده ۵ است که در ماه های اخیر مورد توجه مدیریت استان 

بوده است، پیشرفت خوبی نداشتیم و بعضی مشکات موجب شده در 
فرایند صدور پروانه، پیشرفت مناسبی داشته باشیم.

وی اضافه کرد: در جلسه کمیســیون تلفیق این هفته شورای اسامی 
شهر اصفهان، جزییات گزارش عملکرد شــش ماهه دوم سال ۱۴۰۱ 
شهرداری مطرح شد که در جلسه علنی آینده مطرح، تصویب و انتشار 

عمومی خواهد یافت.
نورصالحی تاکید کرد: در ادامه جلســه، اقدامات ســازمان مدیریت 
پسماند مطرح شــد و با توجه به اینکه در دوره ششم مدیریت شهری 
اقدامات خوبی همچــون راه اندازی دو خط ۱۰ تنــی امحای ریجکت 
پســماند به روش تجزیــه حرارتی )پیرولیــز(، آغاز احــداث پروژه 
تصفیه خانه شــیرابه به میزان ۲۰ متر مکعب در شــبانه روز در راستای 
جلوگیری از آلودگی محیط زیست و جذب شــیرابه پسماند به زمین 
و پروژه احداث ســکوی انتقال پســماند حداقل به میزان ۱۰۰ تن در 

شبانه روز از جمله اقدامات این سازمان در سال گذشته است.
وی ادامــه داد: مقابله با فعالان غیرمجاز در حوزه پســماند خشــک 
و جمع آوری متمرکز پســماندهای خشــک و ایجاد شهرک بازیافت 
پســماند در مجاورت شــهر اصفهان، راه اندازی ســامانه اصپاک به 

نشــانی https://isfpak.com برای جمع آوری پسماند خشک از 
در منازل و بیمه آتش ســوزی منزل، فراخوان دریافت ســرمایه گذار 
برای زباله سوز تا سقف ۳۰۰ تن در شبانه روز، تاش برای تکمیل مرکز 
آموزش مدیریت پسماند برای دانش آموزان با ظرفیت ۲۰ هزار نفر در 
سال، جذب ســرمایه گذار برای بازیافت نخاله های ساختمانی، آغاز 
راه اندازی دو خط پردازش پسماند و تولید دستگاه هاضم بی هوازی 
با ظرفیت پنج تن و پس از آن تاش برای تولید دســتگاه با ظرفیت 
بیشتر، از دیگر اقدامات سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 

در یک سال گذشته است.
رییس شورای اســامی شــهر اصفهان با بیان اینکه تاش مدیریت 
شهری این اســت که پســماندها در مبدأ تفکیک شــود و با توجه به 
اینکه حدود ۲۰ درصد از پسماندهای شهر پســماند خشک است آن 
را از مبدا تحویل بگیریم و بهترین اســتفاده را از آن داشــته باشــیم، 
اضافه کــرد: همچنین تــاش می کنیم پســماندهای تــر را تحویل 
بگیریم و به ســایر مواد همچون کود تبدیل کنیم و تمام پسماندهای 
 تولید شده سرنوشت مشــخصی داشته باشــد و وارد چرخه محیط 

زیست نشود.
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در نشست خبری فرمانداری شهرستان کاشان مطرح شد:

مهاجرت اتباع به استان اصفهان افزایش یافته است 

معاون وزیر صمت:

نورد گرم ۲ و نیروگاه ۹۱۴ مگاواتی فولاد مبارکه، از پروژه های 
شاخص ملی است

در برنامه رادیویی »جاری حیات« اعلام شد:

کاهش هدر رفت آب در منطقه مهردشت نجف آباد

مدیرعامل پالایشگاه اصفهان خبرداد:

افزایش ۲ میلیون لیتری تولید بنزین در پالایشگاه اصفهان

معاون وزیر صمت اعلام کرد: ابرپروژه های شاخص و ملی در فولاد مبارکه همچون 
نورد گرم 2 و نیروگاه ۹14 مگاواتی در حال اجراست که هر یک در جایگاه خود تاثیر 

قابل توجهی بر توسعه صنعت فولاد و تامین انرژی دارد.
محمدرضا موثقی نیا که به همراه معاونان و مدیران ایمیدرو از خطوط تولید فولاد 
مبارکه بازدید کرد، افزود: خط نورد گرم شــماره 2 و پروژه نیروگاه ۹14 مگاواتی از 
پروژه های شاخص این مجموعه به شمار می رود.وی گفت: پروژه نورد گرم شماره 
2 با همت مدیران این مجموعه و سایر عوامل هرچه سریع تر به بهره برداری برسد 
تا کشور را از واردات بسیاری از محصولات بی نیاز کند.معاون وزیر صنعت، معدن و 
تجارت با بیان اینکه فولاد مبارکه در حوزه های استفاده بهینه از منابع انرژی و آب 
نیز اقدامات موثری انجام داده اســت، عنوان کرد: پیشرفت پروژه های توسعه در 
فولاد مبارکه از جمله احداث نیروگاه ۹14 مگاواتی قابل توجه است و به  زودی فاز 
نخست این نیروگاه وارد مدار می شود.وی افزود: این پروژه نه تنها از بار موجود روی 
شبکه می کاهد، بلکه تا حد زیادی فولاد مبارکه را از وابستگی به برق شبکه سراسری 
بی نیاز می سازد و درعین حال با بهره برداری از این نیروگاه شرایطی فراهم خواهد 

شد که این شرکت بدون توقف های ناشی از کمبود و محدودیت های حوزه انرژی 
بتواند همچنان با قدرت به کار تولید همت گمارد.رییس هیئت عامل ایمیدرو گفت: 
بازدید از فولاد مبارکه به خوبی گواه این است که طی چند سال اخیر اقدامات موثری 
در زمینه های تولید و توسعه صنعت فولاد انجام شده است. به ویژه اینکه در بعضی از 

موارد این فولادساز همسو با تکنولوژی جهانی در حال حرکت است.

مدیر آبفای مهردشت از کاهش هدر رفت آب با اصلاح خطوط فرسوده آب و تعویض 
کنتورهای خراب خبر داد.مهدی زمانی با بیان اینکه درسال گذشته با اصلاح شبکه 
فرسوده آب در شهر و روستاهای منطقه، شاهد کاهش هدر رفت آب بودیم اعلام 
کرد: در سال گذشته حدود 250 کنتور فرسوده آب در منطقه تعویض شد و هم اکنون 
میزان هدر رفت آب در منطقه مهردشت حدود 15 درصد است که پیش بینی می 

شود با اصلاح خطوط فرسوده آب در سال جاری این رقم روند نزولی را طی کند.
وی افزود: با بررسی های صورت گرفته درصدد هســتیم در سال جاری حدود 10 
کیلومتر از خطوط فرسوده آب در منطقه مهردشت مورد اصلاح و بازسازی قرار گیرد. 
این درحالیست که 220 کیلومتر شبکه توزیع و ۹8 کیلومتر خطوط انتقال  حدود 30 
درصد آن فرسوده است . مدیرآبفای منطقه مهردشت با اشاره به مصرف سرانه آب 
گفت: در حال حاضر سرانه مصرف آب در 2 شهر و ۹ روستای منطقه حدود 185 لیتر 
درشبانه روز است که با برنامه های فرهنگی مانند سه شنبه های شادابی و فعالیت 
گروه مروجین وسایر اقدامات فرهنگی در تلاش هستیم که میزان سرانه مصرف 

آب شرب در منطقه کاهش یابد.
زمانی تصریح کرد: مجموعا 12 هزار و 70۹ فقره انشعاب آب  به 26 هزار و 700 نفر 
جمعیت منطقه واگذار شده است و تابستان ســال جاری تمام تلاش های لازم 
برای تامین آب شــرب پایدار منطقه صورت گرفت. در ادامه رییس خانه فرهنگ 
آب گفت: با وجود این که ایران کشور کم بارانی است، اما میزان مصرف آب در ایران 

فراتر از استانداردهای جهانی است. رویکرد اساسی در مقابله با بحران مصرف آب، 
صرفه جویی است، اما در ایران کمتر به این موضوع توجه شده است، بر این اساس، 
ایجاد زمینه های مصرف بهینه آب یکی از برنامه های آبفای استان اصفهان است.

زهره تشــیعی اعلام کرد: تا زمانی که به مدیریت جامع آب بــاز نگردیم و ارزش 
واقعی آب مد نظر گرفته نشود، همچنان با چالش تنش آبی روبه رو خواهیم بود. 
خشکسالی مشکل تازه و جدیدی برای کشور ایران که در پهنه و نوار خشک کره زمین 
واقع شده است، نیست بلکه نحوه مدیریت آن مهم است که در این میان مدیریت 

مصرف آب نقش بسزایی دارد.

تشکیل شورای اطلاع رســانی در مرکز اســتان ها فرصتی برای تقویت ارتباط 
مدیران دستگاه های اجرایی و اصحاب رسانه است و تلاش می شود با استفاده 
از این ظرفیت قانونی، نســبت به راه اندازی شورای مطبوعات در کاشان اقدام 
کرد.به گزارش ایســنا، جملات بالا بخشی از مباحثی بود که در نشست خبری 
فرمانداری شهرستان کاشــان با خبرنگاران مطرح شد. در این نشست محمد 
شریف زارعی، فرماندار شهرستان کاشــان  با بیان اینکه مدیران اجرایی برای 
ارتباط با مردم و شناسایی نقاط قوت و ضعف عملکرد خود، نیازمند رسانه ها 
هستند و کوتاهی مسئولان برای پاســخگویی به خبرنگاران در ارزیابی سالانه 
آن ها مورد توجه قــرار می گیرد، اظهار کرد: همه مســئولان باید پاســخگوی 
خبرنگاران باشــند و اگر مســئولی پیگیری یک موضوع یا مشکل را به مجوز 
مدیران استان واگذار کرد به فرمانداری اعلام کنید و جواب خود را از فرمانداری 
بخواهید. وی در خصوص افزایش اتباع خارجی گفت: مهاجرت اتباع به استان 
اصفهان و شهرستان کاشان به علت تحولات منطقه و شدت گرفتن ناامنی در 
کشورهای همسایه افزایش یافته و تشکیل سازمان مهاجرت در وزارت کشور، 

با هدف مدیریت این فرایند انجام شده است.
فرماندار شهرستان کاشان در مورد شیوه به کارگیری اتباع در صنایع و کارگاه ها 
گفت: فعالیت اتباع بدون کارت اقامت غیرقانونی است و این گروه از اتباع که به 
طور غیرقانونی وارد ایران شده اند، پس از شناسایی به کشور مبدأ برگشت داده 
می شوند.زارعی در خصوص الگوی فعالیت صنایع در شهرستان کاشان افزود: 
دشت کاشان از سال های قبل در شرایط بحرانی آب قرار گرفته است، بنابراین 
با فعالیت هیچ صنعت آب بر موافق نیســتیم و در حوزه کشاورزی نیز تلاش 
می کنیم با ترویج شیوه های مدرن آبیاری و اصلاح الگوی کشت، مصرف آب 
کاهش پیدا کند.وی تاکید کرد: ظرفیت خبری و تولید خبر در منطقه فرهنگی 
کاشان بیشتر از برخی استان ها بوده و انتظار داریم در کنار نقد منصفانه عملکرد 
مسئولان، ظرفیت های مثبت کاشان نیز مورد توجه رسانه ها قرار گیرد.فرماندار 
شهرســتان کاشــان گفت: قطعی برای صنایع و کارخانه ها به صورت برنامه از 
پیش تعیین شده است، اما قطعی برق خانگی به علت افزایش مصرف برق 
در روزهای گرم مردادماه بود و با توجه به  208 هزار مشــترک برق در کاشان، 

راه اندازی شعبه دوم امور برق در این شهرستان پیگیری می شود.
زارعی تصریح کرد: گرانی و مشکلات، بحث های اساسی مردم و جامعه است؛ 
اما کارهای خوبی نیز در جامعه اتفاق افتاده که به علت ضعف اطلاع رسانی دقیق 

و عدم ارتباط مسئولان با خبرنگاران، به مردم منتقل نشده است.

   برگشت ۱۱ هزار کیسه آرد نامرغوب به تولید کننده
جواد مزروعی، معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری شهرستان کاشان نیز در 
مورد اعتراض به کمبود نان گفت: رویکرد عادلانه توزیع آرد و مبارزه با قاچاق آرد 
باعث شد که بهار سال گذشــته، نرم افزار ملی ایجاد شود و تخلف نانوایان باعث 
کسر 6800 کیســه آرد شــد در مقابل آن به نانوایان خوش رفتار 1700 کیسه آرد 
تشویقی داده شــد.وی اظهار کرد: پیگیری مشکل کمبود سهمیه آرد کاشان در 
سطح استان باعث شد پنج هزار کیسه آرد دوباره به سهمیه کاشان برگردد و با راه 

اندازی یک نانوایی در جوشقان، 300 کیسه آرد اضافه شد.
مزروعی تصریح کرد: محموله شامل 11 هزار کیســه آرد در ماه گذشته به علت 
کیفیت نامرغوب آن به شــرکت تولید کننده برگشت داده شد و آرد با کیفیت در 
سطح نانوایی ها توزیع شد؛ ضمن اینکه وارد کردن آرد از اصفهان به کاشان با فاصله 

205 کیلومتر می تواند باعث افت کیفیت آرد و نان  شود.
معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری شهرستان کاشان گفت: افزایش جمعیت 
اتباع خارجی تاثیری بر کمبود آرد و نان در شهرستان کاشان ندارد زیرا با پیگیری 
های انجام شده، برای تعیین سرانه آرد کاشان، تعداد مهاجران خارجی نیز مورد 

توجه قرار دارد.

    خبرنگاران منتقد و منصف، برای مسئولان یک فرصت است
همچنین حجت الاسلام والمسلمین سیدسعید حسینی، امام جمعه کاشان نیز 
گفت: حضور خبرنگاران منتقد و منصف برای مسئولان یک فرصت است؛ بنابراین 
مدیران اجرایی با اصحاب رســانه ارتباط موثری داشته باشند که سفارش  امام 
کاظم )ع( به مدیران است که برخی افراد را نگهدار تا نقاط ضعف تو را شناسایی 
کنند.وی افزود: منتقد غیرمنصف، روحیه یأس را در جامعه پخش می کند و امید 
را از بین می برد اما مسئولان باید حوصله و شکیبایی داشته باشند که تعبیر امام 

علی )ع( شرح صدر یکی از ابزار مدیریت است.
حسینی افزود: مســئولان باید مطالبه گران را فرصت بدانند. کار خبرنگاران کار 
انبیاست و خبری که پس از دریافت از منبع، بدون کم و کاست از سوی خبرنگاران 

به مردم منتقل می شود مانع از ایجاد تحریف خواهد شد.
وی تصریح کرد: خبرها باید محکم، عمیق و تحقیق شده منتشر شود و خبرنگاران 
باید آبروی مردم را رعایت کنند زیرا اگر اتهامی که اثبات نشده، بیان شود و خلاف 
آن اثبات شود غیبت یا تهمت محسوب می شود و باید خبرنگاران در این رابطه 

توجه داشته باشند.

مدیرعامل پالایشگاه اصفهان از افزایش تولید بنزین در این پالایشگاه از روزانه 12 
میلیون لیتر به 14 میلیون لیتر خبر داد و گفت که از سال 1405، روزانه 70۹ میلیون 
لیتر بنزین یورو 5 تحویل خواهیم داد.به گزارش ایرنا، »محسن قدیری« در نشست 
خبری به بیان گزارش عملکرد دوساله پالایشگاه اصفهان پرداخت و افزود: تلاش 
مان این است که در سال 1404 واحد RFCC را راه اندازی کنیم که اتفاقی بزرگ در 
زنجیره ارزش خواهد بود و بعد از راه اندازی آن، از سال 1405 روزانه 70۹ میلیون لیتر 
بنزین یورو 5 تحویل خواهیم داد.وی بیان داشــت: با راه اندازی واحد پتروشیمی 
نیز 670 هزار لیتر میلیون لیتر بنزین یورو 5 و بالای 8.5 میلیون لیتر بنزین در روز 
به محصولات اضافه خواهد شــد که تا حد زیادی مشکل ناترازی بنزین و گازوییل 
را حل خواهد کرد.مدیرعامل پالایشگاه اصفهان خاطرنشان کرد: 2 میلیارد یورو در 
سال سود خالص راه اندازی پروژه پتروشیمی خواهد بود.وی گفت: سوخت ما سه 
درصد گوگرد دارد که می توانیم آن را به نیم درصد برسانیم و آلایندگی را تا حد زیادی 
کاهش دهیم.قدیری اظهار داشت: تا سال 1404، 12 محصول استراتژیک از جمله 
انواع کودهای گوگردی از گوگرد خواهیم گرفت که سالیانه تا پنج هزار میلیارد تومان 
به ما سود خواهد رساند.مدیرعامل پالایشگاه اصفهان خاطرنشان کرد: با ساخت 
خطوط ریلی، تاسیسات بارگیری و صادرات می توانیم سالی 10 میلیون تن محصول 
از طریق راه آهن جابه جا کنیم.وی افزود: شــرکت های تابعه پالایشگاه اصفهان به 
موضوع نیروگاه های خورشــیدی و باتری های شارژی ورود خواهند کرد و در سال 
1405- 1406 صادرات محور خواهیم شد.قدیری در ادامه اظهار داشت: در پالایشگاه 

اصفهان با نیروهای بومی و شرکت های دانش بنیان به موفقیت رسیده ایم.
وی، تعداد پروژه های پالایشگاه اصفهان را 450 پروژه با SPI بالای ۹7 درصد ذکر 
کرد و گفت: چشم انداز هلدینگ پتروپالایش اصفهان تبدیل شدن به یک هلدینگ 
موفق پتروپالایشی، کسب رتبه نخست در غرب آسیا و تحقق کسب بالاترین ضریب 
پیچیدگی در منطقه تا سال 1405 اســت.این مسئول بیان داشت: به این منظور 11 

استراتژی داریم که استراتژی هوش مصنوعی را نیز به تازگی به آن اضافه کرده ایم.
مدیرعامل پالایشگاه اصفهان از تربیت 200 مدیر توانمند تا سال آینده، تعمیر و ارتقای 
زیرساخت های پالایشگاه و نصب مخازن اســتراتژیک به منظور ذخیره 300 هزار 
 RFCC و واحد RHU واحد ،DHT مترمکعب آب، ساخت واحد تصفیه گازوئیل
خبر داد.وی اظهار داشــت: 70 درصد پروژه ها در شــرکت های تابعه و 30 درصد از 
آن ها در خود هلدینگ در حال انجام است.قدیری گفت: در حال ساخت نخستین 
سیستم کنترل ایرانی در یکی از شرکت های تابعه برای نصب در واحد KHT هستیم 
که 80 درصد آن مهندســی معکوس شــده و در آن تغییراتی هم ایجاد کرده ایم.

مدیرعامل پالایشگاه اصفهان از انجام همه تعمیرات این پالایشگاه توسط شرکت 
دانش بنیان وابسته به این پالایشگاه خبر داد و تاکید کرد: با قوی شدن، تحریم ها را 
دور خواهیم زد.وی ادامه داد: با راه اندازی زودهنگام واحد DHT 1۹.5 هزار میلیارد 

تومان سودآوری برای پالایشگاه خواهیم داشت.

   کمبود آب؛ بزرگ ترین تهدید پالایشگاه
مدیرعامل پالایشــگاه اصفهان، بزرگ ترین تهدید برای این پالایشگاه را موضوع 
آب برشمرد و گفت: در این زمینه 23 پروژه تعریف شــده است و تا نیمه نخست 
سال آینده، 75 درصد مصرف آب پالایشــگاه را کاهش داده و به میزان 10 میلیون 
یورو صرفه جویی اقتصادی انجام خواهیم داد.قدیــری افزود: در حال انتقال آب 
از خلیج فارس هســتیم و تا نیمه نخست ســال آینده 100 میلیون متر مکعب آب 
از خلیج فارس به این پالایشــگاه انتقال می یابد.وی همچنیــن از بهره برداری از 
واحد بازیابی آب های فوق شــور در 6 ماهه نخست سال آینده خبر داد.مدیرعامل 
پالایشگاه اصفهان ادامه داد: در شروع کار، رتبه هفتم انرژی را دارا بودیم که اکنون 
بعد از 18 ماه در جایگاه رتبه نخست انرژی قرار گرفتیم.وی گفت: تا سال 1405، در 
این پالایشگاه 11.78 درصد صرفه جویی در مصرف انرژی انجام می شود و با اجرای 
کامل پروژه های انرژی ماهانه 35 میلیارد تومان بابت گاز طبیعی ذخیره می شود؛ 
همچنین با اجرای کامل پروژه های انرژی 21 هزار و 200 متر مکعب در سال در مصرف 
سوخت صرفه جویی می شود.قدیری از نصب سامانه ای برای مکانیزه کردن همه 
فرآیندهای پالایشگاه خبر داد و گفت: در بحث پدافند غیرعامل به زودی اتفاقاتی 

فوق العاده رقم خواهد خورد.

ایمنا
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